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105 ANGELES, CALIFORNIA, FRIDAY, AUGUST 13, 1971
9135 A.M.

PHE COURT: Now, let's proceed. .?gbplé‘against Grogan.

bDefendant is hérEe CQunsel are here.

And you can bring in thé juxy, Sheriff, We will

90 right aheéad. : 2; L

R

MR. KATZ: Call Brooks Postom:s

(The following proceedings were had )

-

in open:court in’ the.presence of the

. . T
3 T

JurY) . -

Ha
- L

THE COURT: Now we haveTaiiggﬁrcﬁﬁrhexe, all regular

-jﬁxors, plus the three gitgrnates,

) BRDOKS Posmon,

Ecallea as. a witness by the People, testified as follows:

THE COURT: You raise your right hand and you be sworn |

as a witness for the People.

THE CLERK: You do solemnly swear the testimony yoﬁfwill-

give in the cawse now pending before this court shall’be the
trnﬁh, the whole truth and nothing but the truth, so help you
God? |
THE WITNESS: I do.
THE‘CLERKs Thank you, sir.
Will you take the stand‘and be seated, please.

Will you be kind enoqgh to state your name for the

‘record.

THE WITNESS: Brooks Poston.

: -
-
- -

\I‘,

N

"
}‘. <
d '
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THE CLERK: Will you spell your last name,please.
THE WITNESS: P=og~g=t-0=n.

THE CLERK: Thank you.

DIRECT EXAMINATION
BY MR, KATZ: -

[} Brooks, would you move thaﬁ microphone right to

 your mouth and speak right into it.

A Right. |
THE COURT: Pull your chair up a little bit there, if
you will, That's it. . .
Now, wait a mimite. ﬁeep-thiS'just 1like a
Eé‘lep;hone.. Talk right in it so the jary can hear you.
THE WITNESS: All right.
THE COURT: That is it,

Q BY MR, XKaTZ: Brooks, how old are you?
A 22,
@ = HNow, I would like to call your attention to the

time period in August and September of 1969. Whexe were you
living at that time? '

A | ~ Barker's Ranch.

Q And with whom?

A 'With Paul Crockett and Pai.ﬂ: Watkins,

e ?mﬁ I waiﬂ:- to call your attenti.bn; to the last part |
of Aﬁg‘usi: 1969 and ask you whether or not some people from the
Hanson family came up to the Barker—ﬁyers Ranch area?

A Yes,

Q Who was it that first came up, if you rscall?

CieloDrive.comARCHIVES-
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- N <~ .

Tex and Bruce and Brenda McCann.
Tex Watson and Bruce Davis.
And Brenda McCann?
- Yag. e
Ts she also known as"Nancy Eitman?
Yes. - - | w

"

-
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remember her last name.

September, the first or second day of September. -

Q And who else came up at that time period?

A They were the first to come-and they stayed for a |
couple of days and left and they réturned with more members of
the family, a lot of young girls.

0 All right. <Can you tell us basically who it was

that came and when it was that they came up there?

& - Theta was Ouish.
Q That is O-u-i-s-h?
A Ruth Morehouse and Sherry Cooper, Kitty -- I don't

i) Do you recogrnlze the name Lutesinger?
A Yes.
Q aAll right. incidenﬁally, that is L—u—t~e-s~i~n-g—4~r,

iz that correct?

A I don't know.
Q -As. far as you know,.
A Tex and Bruce and Brenda, Snake, or Diana Bluestedr

I'think her same is, and Charlie Manson, and I'm not sure wlio

else came up at that time, but that was at the early part. of

9 All right, That is a rough approximation, is that
correct?

A Yes.

¢ - Did you know a Barbara Hoyt?

A Yas,

0 Was Barbara up there at‘that same time?

A Yes,

=

During that initial time period, the latter pirt of

CiéloDrive.dom ARCHIV
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| Manson concerning Shorty?

I is only one possible inforqué ip‘lighﬁiéﬁ all the evidence

' that we have heard in this tgial{#yéur:hdnor.

{ -~ that it is incompetent; irrelevant; it is calling for hearasay,

August and the first part of September -- and you can answer

this yes or no -— did you have a conversation with Charlie

-

MR. WEEDMAN: To which.T will obisct, your Honor, There

Perhaps we bette;fappgﬁqchfﬁge bench.
THE COURT: Let me make a note I11 get to you in a
moment. I'm not trying to cﬁg y&ﬂ”&ffgaﬁ all,
The gygstibn ca;i§ £§g?ﬁhe269nversation, Check
your notes. Manson, Shea --;éigﬁfg“ ;f .
And the balance of the éuestion.
(The Gquestion was read by the reporter
as follows:
*Q - - During that initial time period,
the latter part of August and the first part
‘of September -- and you can answer this yes
or po -- did you have a  conversation with
Charlie Manson concerning éhorty?'}
THE COURT: The answer was "Yea"?
THE REPORTER: Yes,
MR. KATZ: Yes, your Honor.
THE COURT: &Give me the cbjection.
MR. WEEDMAN: I'm objecting, your Honor, on the grounds

~ your Honor, by inference, certainly. Just another one of

those -- well, I won't make any speeches. I will just object

e, - D gl

- 3 ! —
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| to it. I den’t know what to say about it.

: May I ask another gquestion now?

.- raferring to Manson or -

© a3 |

THE COURT: I will overrule the objection. You may
angwer the question. |

MR. KATZ: “The question has been answered, your Honor.

TEE COURT: A1l right.
Q BY MR, RATZ: Now, sometime thereafter did you note|
the preﬁance—of the defenaant,-ﬁr.‘croéah; aﬁ-ﬁhe‘ﬂye:s-and
Barker Ranch? ‘
' A ibz.

0 And when was it that you first became aware of his

MR, WEEDMAN: May 1 have that qu‘ast'ion read, your Honor? |
THE COURT: Yes. Read the question.
(mhé‘question'nas read by the repdrfer
as follcwgz
"0 and when was.it that you first
becamé.awp:a-of his presence at thé Barker
and Myers Ranch area?")
' - THE COURT: WNow, you may answer the question.
MR. WEEDMAN: I'm sorry. YHis presence." Are we

. MR, KATZ: Mr, Grogan.
THE COURT: It calls for the date. Were you aware of
the presence?’
Is there an objection there?
MR, WEEDMAN: ©No, your Honorx.
MR, KaT2: I will reframe it.

‘CieloDrive.cOmMARCHIVES®
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| beginning of tha third week, | .~ -

MR. WEEDMAN: It has been identified.
MR. KATZ: I think it is probably ambiguous. Let me

. start over, if I may. I withdraw the question.

0 Sometime after seeing Mr. Manson in the desext at

a,..

:; the end of August Oor the firat’ ‘part’ of Saptamber‘_, 1969, did
| you becone aware of the pres.énce _‘§>f the  defendant here, Mr.

. Grogan, in the desert? o T -

- -‘ i

A  Yas. o .

-

' Approximately whem was it that you first saw the

b -

A Right at the end- Qf i:he second or possibly the

i

THE COURE: In what month?

PHE WITNESS: In September.

THE -CDURfI-‘:: Of what year?

MR, KATZ: Of what year?

THE WITNESS: 1969.

MR, RKATZ: All rigiht.

THE COURT: Now we have i't';a,
Let ma get that down.
All right. Go ahead now.

:  CieloDrive.cOmARCHIVES
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MR, KATZ: Thank you, &ou& ﬁbnozi‘éff,j' L" L
Q Brooks, did you know the defendant by apy other
name? SRR
Yes.
By what name?
Clem Blairhouse and Garth Tuffts.
Garth Tufts?
Yes .
G-a~r-t~h?
Yes.
And Tuffs is T-u—f-~t— =
_—

And what did you call him?

Clem.

0 O OO0 PO OB O ¥F R PO P

All right.
And further directing your attention then to the

middle part of September or the third week in September,d id

- you have a conversation with the defendant concerning the death

of Shorty thea?

A Yes,

Q Can you tell us the approximate date in September
that this conversation occurred?

I'm referring more in terms of which week we are

talking about in Septenmber.

A Well, it was the same day that he arrived there
or the first day that I saw him up there.

THE COURT: When you sgay "arrived there," you mean -~

THE WITNESS: At Barkexr's Ranch.

i

CieloDrive.cCOmMARCHIVES
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THE COURT: At the ranch?

THE WITNESS: Yes.

THE COURYT: Barker?

THE WITNESS: Barker's Ranch.
THE COURT: Ranch? All right,
Q BY MR. KATZ: All xight.

When would that be that you had the conversation

- with him?
A It was in probably the third week.
Q 0f September 19697 P
A Yes, _gf” |
0 And can you tell‘ué'unﬁei %hat circumstances you had

the conversation, that is, who was prasent, if anyone, and
P T
where you were when the conversationmtook blaae.,. _ _*1?1 .

A We were on the front porch of, Bnrker 8 anch of the
R k
1 ' i
1

-main ranchhouse, ", . P

Clem and I was sitting there.. And‘PquL Whtkins came|

up and stood for a tipe, but he left and‘wanderad around through

the garden.
Sandy Good was there, only she was wandering around
inﬂihe house. €She had her baby there.

od then she went into the hack bedroom. And

{ Charlie was asleep. I suppose he was asleep,

Q Meaning Charlie who?
A Manson.,
[0} All Tight.

A Was asleep in the dining room part except it's not

| a dining room.

CieloDrive.cCOmMARCHIVES
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Q This is Barker Ranch we are talking about?
:\ Yesg,
Q All right,
And where were you and where was Clem?
A bn the front porch.

Q And what were you doing and what was Clem doing at

 that particular time?

A I was playing guitar, and Clem came up and sat
down beside me and started saying, "That sounds really nice.”
And we started talking about gquitar.

Q ow, tell us the conversation you had with Clem at
that time.

!

THE COURT: Now, I think he déd?sét the date, but let's
5 M

This was the‘}gi&d week?
THE WITNESS: Third week, -, | _
THE COURT: In September? '~ =~ -*. = .
THE WITNESS: '69. !
THE COURT: 1969, is that right?
THE WITNESS: Yes. o SRS R
THE COURT: All right.

Now, the question is, what was said?

Q BY MR. KATZ: Yes. Tell us everything that was

| said at that time between you and Clem.

THE WITMESS: All right,

We were talking about music. And I told him that

one of the chords I was playing was shown to me by a flamenco

guitar player,

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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And he said, "Is that cat in your head?"
and I said, "Na."
And then he started playing around on it, on the
guitar.
~ THE COURT: Clem started?
THE WITNESS: Yes.
THE CQURT: All right. ' ~ /.7
THE WITNESS: Clem. - ' '
Then I asked hiﬁ,:“éharligfééid.ﬁhlﬁhaﬁfybuvéli_héé
to do in Shorty." ‘ ._ o |
MR. WEEDMAN: Youyr Honor, may we apprdach éhé‘beﬁdh?
THE COURT: All xight. ] &_ | _
Bring in the reporter, if‘y;uiwiil,*éiéasé:‘ T
(The following proceedings were had in
chanbers out of the presence of the jury.)
THE COURT: We are in chambers. Defendant and counsel,
Go ahead.
MR, WEEDMAN: Your Honoyr --
THE COURT: ZLet me see it. let's see. I will listen to
you.

Reéad back the statement of the}witness on the

- stand to Clem, that he was playing -- read it. I want to get

- the exact wording.

(The record was read back by thé reporter
as follows:
"PHE WITNESS: fThen I asked him, 'Charlie
told me that you all had to do in Shorty.")
THE COURT: 2All right.

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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Now go ahead.

MR. WEEDMAN: Oh, your Honox will recall that I objected
to similar testimony from Paul Watkins,

9HE COURT: I know he did.

MR, WEEDMAN: That is where Paul Watkins prefaced the
conversation with -- alleged conversation with my client by
saying that Charles Manson ha@ said that.

THE COURT: Right. I know. Yes, you did.

MR. WEEPMAN: 7Yes, youxr Honor.

For the record I would like to move to #trike the
answer that we have thus far by Brooks Poston in order to ~-

THE COURT: First we will grant this request. Strike
the answer.

Now you ¢g¢ ahead.

MR. WEEDMAN: Thank you, your Honor.

I will object to any conversation allegedly had
betwéan this witness,Biﬁoks Poston, and Cliarles Manson on the
ground that it is hearsay as to my client.

THE COURT: Well, I will oveqrule the objection.

MR, WEEDMAN: And of ccurse I would like to make the
additional observation that agamn, your Honor, we are talking
about Charles Manson and not just some " ordinarf parson.-

THE COURT: I recognize that. RN

MR. WEEDMAM: I think the preﬁﬁdﬁcﬁ{ ﬁouxlﬁénorr far
outweighs the probative value. — o,

THE COURT: I am not demeaﬁing your arguﬁent, I simply
have to make a ruling, and I rule against you.

MR. WEFDMAN: I understand.

CieloDrive.cOmARCHIVES
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MR. KATZ:

answer was stricken.

THE COURT:

:HR. KATZ:

THE COURT:
(The

open

Jury.

THE COURT:

jury, Sheriff, please.,

Ig your Honor reinstating the answer? The
Yes. I am reinstating the answer.
All right. Thank you.

Thank you, gentlemen.

following proceedings were had in
court outside the presence of the
)

¥ow let's pee where we are. You may get the

-~

CieloDrive.coOmARCHIVES
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| statement to the defendant, Clem, and what was that statement

|  again®

{The following proceedings were had
in open court in the presence of the
jury:)
THE COURT: Now, gentlemen, proceed,
MR, KAT%: Yes. I can pick it up fgom where we left off.
THE COURT: all right. You can reframe the gquestion,
MR. RATZ: Thank you, your Honor.

0 Brooks, you were telling us that you had made a

A "Charlie told me that you all had to do in Shorty."
@ Tell us the entire conversation,
A I said, "Charlie told us you had to do in Shorty.”

And he said, "Yeah. He was bad-mouthing the

ranch, He was telling George and Pearl shit.” A
‘THE COURT: May I interrupt.

Now, the rest of the witnesses would not get up
close enough. Now, keep about this much distance f£rom your
mouth to the telepﬁone. That is about right.

' all right. Go ahead.
MR, RATZ: Now, can we.gei that portion of the answer
reread? ’
THE COURT: Yes.,

A part of it came in so blurred -- read the
answer that "Charlie said.* fThe first sentence I.haVG. About:
the last sentenée is what I want, please,

{The record was read by the reporter

as fdlléws:

CieloDrive.coOmARCHIVES
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A I said, 'Charlie told us you
~ had to do in Shorty. ' -
And he said, 'Yeah, He was '
bad~mouthing the ranch. He.was telling

—

Gaorge‘ and Pearl shitw_'f'} -

THE COURT: Go ahead. “ “tj:',; .::)

0 BY MR. KATZ: Now’, i:h‘e*'wor‘si; ¥ghit," is that your
word or is that the word Clem usedz ,.

A That is the word-Clem_ told xne. -

9 What else was saj.d ag you gontinu%d conversation? -

A He said that he was s-séﬁemi;\l-:g'_'with Frank Retz to

take over sPahn"h - O tak.e:oveg "Spahntf Ranch, and that they
hit him on the head and took him for a ride and that they
waited for.him to come to and to get to now and they started
gticking him a 1ittle bit and that he started saying "why,
Charlie, why?", and he said Charlie said, *You know why," and

. gtabbed him; that they all stabbed him, and that when he got

to now .he was really hard to kill because he wouldn't die, -
and that he had to cut his head off with a machette.

Q bid he say who had to cut his head\ off?

A He said he had to.

0 You mean Clem?

A clem. -

Q And did he state to you how it felt killing
Shorty?

A He said it was real groovy. He said, "All that
warnm aticky stuff, blood was everywhere." |
0 Brooks, you mentioned the word Thow.” Does that

LS. e

M - =
K -

T
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f to now, which is the moment in between the moment. It is the
‘-fpre.sent time, totally. You are not in past at all, you are

- not in future; you are right here in now,

~N e v

| instant time?

' other than Charles Manson?.

| body was buried at that time?

. to live with Paul Crockett and Paul Watkins at Barker's Ranch?

- only reason I asked about it was i‘:o £ind out, because Charlie--

mean anything to you, "coming to now"?

A To now is what Charlie always told us to do, get

1] - In other words, it is a total awareness of that

A Of that instant.

[1] Now, did Clem mention who the other persons were

A No.

Q Did you ask him?

A No, sir. ‘

g  pid you ask hin for any details such ias where the

A No;

0 Why?

A . Becauge I didn't want to know.

Q Now, Brooks, did you continue for a period of time |

A Yes.

0 Did you tell either Paul Crockett or Brooks Poston-
strike that -- or Paul Watkins about the conversation at that |
time?

A NO.
0 Why?
A Because I didn't want to upset them, beécause the

CieloDrive.cOmARCHIVES
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MR, WEEDMAN: I'm going to oﬁject to that, your Honor,

why he left. It opens the dbbr £0" fff

All right. Now, sometime in the firxst part of
' octobér 1969, did you leave Barker's Raiich?

Yes.
And who did you leave with?_.
Paul Crockett. -
whare did you gdgf PO
To ‘Shoshone. ;T T ~
Why did you leawgé -

THE COURT: I think probably =~

MR, WEEDMAN: <~ all kinds&ﬁﬁ'inqpmpétent evidence,

THE COURT: I think it is immaterial to this casa.

| will sustain the objection.

MR, WEEDMAN: Thank you, your Honox.

2

qccupying'the general area of the Barker and Myers Ranch?

A

BY MR. KATZ: VWhen you left, was the Manson family |

They were in the area. The last time I saw

Charlie was the night that Paul and I walked out.

0
- A
0
that tina?
A
Q
A

™

gsaw before walking out of the desert with Paul Crockett, is

By "Charlie” you mean Charlie Manson?

Charlia Manson, yes.
Was fhe defendant, Clem, still in the dazert at

Yes, because he was with Charlie then.

You saw Clem and Charlie together, is that correct?

Yesn,

And those were the last persons in the family you

.- r—
-

- "

3875
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i that right?

A

Q

A
¢

you walked out of the Barker's-Myers Ranch with Paul Crockett
wntil Paul Watkins joined you in Shoshone?

A v

Yes.

Sometime later did Paul Watkins join you?
Yes.

Approximately how much time elapsed from the time

About two weeks.
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~ sheriff's car on the way to Independence for the preliminary on

raids at Myers and Barker's Ranch?

. you apparently were living'with Crockett and Wﬂtkinsz

 all seemed like we all knew, anyway. B

MR. KaTZ: If I may have a moment, your Honor, I think

I have concluded my examination.
| 'THE COURT: Yes.

Q BY MR. KATZ:; ©Now, at some time later did you dis-
cuss Clem's statements with Paul Watkins and Paul Crockett? .

A Yes,

Q wWhen was the first time you discussed those state-
ments with Paul Crockett and Paul Watkins?

A When we were in -~ let's see -~ it was in a deputy

Charlie Manson's auto theft case.
Q This was after he had been busted in the October

4

A Yes, %

0 Why didn't you'diScués‘iﬁ with them before since

i ",__c

A Because there was very' iittie need £o, becaﬁsa we
MR. WEEDMAN: I'm going to cbject,yfﬁuf H&ﬁbr. s
THE COURT: Wait a minute. Strike the-answer, . v
MR. WEEDMAN: It is immatexial.
MR. KATZ: I aéree with counsel.
THE COURT: Thé entire answer will go out.

The jury will disregard it.
MR. KATZ: I have no further questions.

THE COURT: Croéss examine,
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CROSS EXAMINATION i~ . 't ' .-

BY MR. WEEDMAN:

O Mz, Poston, would you please tell us again, woxrd
for word exactly, what Steve Grogan told you about Shorty Shea.

A Ckay.

I asked Clem; I said, "Charlie told me,” --

Q@  Just leave that out. I want to know what Grogan
gaid,

MR. KATZ: Excuse me, your FHonor. He is asking for the

conversation.

THE COURT: That isn't what he is asking for. He is
not asking for the conversation.

The guestion is, "What did Clem say to you?"

MR. KATZ: If your Honor pleases, how can the witness
relate a conversation --

THE COURT: That is not your worry. That is the
deéfendant's problem. That is his question.

MR. WEEDMAN: It may be the witness' problem, your Honor.

THE COURE: You can direct any guestion yéu want to.
If it is material, it will be answered.

I don't want to be abrupt in my statement., The
question, Mr. Witness, is simply, "What did Clem say to you?"”
If it sounds disjointed, that is not your business, It is
£he way counsel wants it., He just wants at this time, "What
did Clem say?"

Alr I misstating your quegtiog? - "what did Clem

P

state?" N
el “

MR, WEEDMAN: No. That‘ig.it ékéctky, your Honor,

[
]
R

=

{ ' g
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1| THE COURT: ¥hat did Clem say to you?

\<
1

2 | THE WITNESS: Okay. He said, "He was bad-mouthing the

3 { ranch and he was telling George and Pear]. shit.. " .

4 | THE COURT: What did he say? What did he say? Give his
5 | words. What did Clem say?

6 | You say "When he was telling."” You are not saying
7 | what Clem said.

8 Put it this way: Here's the way you answer:

9 1 *Clem saild," then say what he said. "Clem said" and give us
10} his words.

n | Now, <o on.

2 | THE WITNESS: Clem said, "He was bad-mouthing the ranch;

3 1 that he was telling George and Pearl shit; that he was scheming

* | with Prank Retz to take over Spahn's ranch.”

15 Clem said, "We hit him in the head and took him

16 for a ride and waited for him to come to, and that we started

17 | gticking him a little bit, and then he started getting to now

® | and started saying, 'Why, Charlie, why' and Charlie said,

¥ 1 *¥You know why,' and stabbed him, and that when he got to now,

2 he was really hard to kill.™ And that Clem said, "I had to

28 | cut his head off. and it was a really groovy fee:l:iné, all

2 that warm, sticky stuff; blood was everywhere.”

5 fls
24

26
27

28
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o W o WO

9

| the progecutor, a few mments ago,_ tha{: uhen my client allegedl;
. made this statement to you that he~didn’ff. mention anyone else? |

A

it?

S0 he Aid Tention Charlie? .

L= - B =4

R - - - T R -

BY MR, WEEDMAN: Is that it?
Pretty much. -
Pardon lm? |
Yés, That's pretty mgch it.

=t

bid you leave -au’l:: ang'érfing? .

T -

No. -

Now, did I understand yau to tell Mr. Ratz,

Other than Charlie, no, -

Uh"huhv. : . ; 1: ;
Is that s0? '
Yes.,

Dpid he mention anyone else now that you think abouty

No.

pid he mention Bruce Davis?

Yo _ ‘ .

Did he mention Tex Watson?

No. )

bid he mention anyone else by name?
Ro,

And you are absolutely certain of that, is that so?
Yes. - . |
Any doubt in your mind about that?
HO.

Okay. When did you first meet Charles Manson,
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| mr. Poston?
of the scope of dirsct examination.

- out of order ii his case in chief I haye no objection to that.,

. first about meeting, I think, about meeting Manson, directed

MR, KATZ: I am going to objeck on the grounds it is out
-If counsel wanta to take him as his own witness

THE COURT: Read the question, please.
{The question was read by the reporter
as follpﬁsf:. - )
_ ' I Okay. When &1;1 you firgt meet
Charles Manson, Mr. Poston?") |

THE COURF: There was a statement in there towards the

by the D.A. Read that testimony if you will, please.
(The record was read by the reporter
aé fo]’.iows-: |
no I want to call your attention
' to the last part of August 1969 and ask you
whether or not some people from the Manson
 family came up to the Barker-Myers Ranch area.?.
o YA Yes. B ‘ )
1) Wwho was it that first can‘ae;‘ ap,
if you recall? ' |
"X ‘ Tex and Biuce and Brenda McCann.

Tex Watson and Brude Davis.

"0 And Brenda McC€ann?

.*a = Yes,

"o Is she also known as Nancy Pitman?
YA | Yes.,”) :
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off.

PHER COURT: All right, Now read where Mr. Kissee left
Start reading there if you will, please.
(The record was read by the reporter
as follows:
"0 And who else came up there at
that time period?”)
THE COURT: Go on.
(The record was read by the reporter

as follows:

"A They were the first to cone,
and they stayed for a couple of days and
left. And they returned with more mewbers
of the family. A lot of young girls.

* All right, <Can you tell us
basically who it was that came and when
it was that they came up.")

THE COURT: All right. Go ahead.
{The record was read by the reporter

as follows:

*A There was Ouish.
"0 Is that O-u-i-s-h.
"A Ruth Morehouse and Sherrxy Cooper,

Kitty. I don't remember her last name.

"0 Do you recognize the name
Lutesinger?

"A Yes.

*0 All right. Incidentally, that
igs L-u-t-e~-s-i-n-g-e-r, is that correct?
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A I don't know.
*Q As far as you know?
A Tax and Bruce and Brenda. Snake

or DiaﬁEHBluéstain, I think lier name is. And
Charlie Manson.*")

Fy
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THE COURT: Now, put an X there., I want this now,
Make an X there, if you will,
Read that to me again, that one sentence there,

Glve me that,

(The record was read by the reporter

3‘,’
as follows: i

"rex and Bruce and Brends.. Snake or
Diane Bluestein, I think iéé hame is., And
Charlie‘ﬂanaon,“);i,{

; . r : N ST
THE COURT: ALk right, ., .. . . o6l
Now; go back now to the question of counsel,

B ! \‘
TR

please, : SO

{The record was readfbgfﬁhe,;gpggter.
a8 follows: L
ol When did you first waet Charles
Manson, Mr, Poston?")
THE COURT: Well, the guastion im a proper gquestion.
MR. KATZ:; Excuse me, your Honors I respectfully would
like to be heard.
T limited the scope of inguiry to the period of
August, Septembar and the first part of October of 1969, I
asked him when it was that he saw Charles Manson in the desert
to which he repllied the latter part of August or the first pard
of Septembexr 1969.
Nowheza dAid ¥ inquire of him as to when he first
met Mr, Manson. What ha did with Mr. Manson at Spahn Ranch
or Gresham Straat or any of these other places.

And I particularly limited the scope of inguiry

y

L 24
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~ 30 we would not have broad cross-examination at this time.

, this other information at that tima.

 are agsking for a meating with Charles Manson. "When did you

I have no objection if counsel retains this witness

as a witness for the dafense’s case in chief, and elicits all

THE COURT:’ weil, you sea, you are asking for curtailment
of cross-examination. The general principle is racognized
that cross-examination must be within the confines of direct
exanination.

that is your general abstract statement, But you

first meet Charles Manson?"

MR. XKATZ: I dldn't ask that,

THE COURT: Read the question.

MR, KaTZ: Tha quegtibn yas,-yo?? Honor, when did he see
him in the desert. ot when he,fiiht.met.hiuﬂ |

THE COURT: All right. TR -

If he sees a man he neets ﬁiﬁ; doesn't he? fThe
angwar 1s that he met, he came up,

That is the answer of four:witnasa_ HQ 8ays Mangon
cama up with four othér pdople or five other peoplae.

MR, RATZ: May I ask your Honoxr respectfully if I el&aiﬁgd
from the witness "Did you meet Charles Manson in the desert in
19752" Would counsel be permitted to say, “Isn't it a fact
in 1962 yvou alsc met Charlaes Manson?"

Ho. may want to develop that in his case in chief,
That 3% fine. I have no objection.
Now; is that within the scope of my direct

examination?
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THE COURT: Well, I don't know. Let's finish it,
gentlemen, P |
I think it could be or coﬁld not be, It's for the |
Jury to say reupecting the materiality of the question and
ansveyr, ‘That is for the jury. _ ,
But I think that he has a right to tnk tgaﬁ
question., You see, you asked him ~~- "hen &id you maet him,
or who waa coming up? Howaver the questiop Has framad.

"Wmll, Manson camé up, and he came up with four
T R

1
HEPE

other people.™

Now, the defendant's counsel says, "When did you
first meet this fellow? When did you first maet him?"

. ¥ aon't mean fellow: 'Wheﬁ did you first neet
Manson?*

I am not preparsd to say it isn't a proger'quesuionJ
The jury may not think it makas.any'aifgerencd when he metl
him, BPut that is up to the jury, I don't know. I am not
passing judgment for the jury.

But I think it is a proper question. I would
sustain, if the latitude went out and a lot of matters are
brought in that are immaterial, but I think it is a proper
question to ask.

I don't think it's too broad in the cross, at
least az far as that question is qonagfneﬂ. I don't know
what other further rulings I would make, but I would say that
it is probably a proper question,

I will overrule the objection. Now, let's back

up here and get the guestion again,
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(The record was read by the reporter

as followa:

vy When did you firsi meet Charles
Manson, Mr. Poston?")
THE WITNESS: In th?;f§rat part of June 1968,

Q BY MR, WEEDMAN:: Where was that, Mr, Poston?

A At Dennis- wilaoh's residence,

0 Who,sl;a was there with Charles Manson, if anyone,
vhen you mat him? fi’{‘f :»a'.'~;2~ 4;, d _

MR XATS: T am gaing to cbjact on' the qrounds it is out :
of the scope of direct examinatiaﬁe*:$~would have no objection
if counsel takes this witnesu a3 his o?ﬁ in his case in chief,

MR, WEEDMAN: It:is yéryfkihdfo£1him¢ your Honor, to
permit me to put on my case in chief, But the ppint iz, your
Honor, the nature of the rélationship between this man and the |
other maenbers of the‘fimily is & very important part ~-

THE COURE: lLet's have the question again,

(The guestion was read by the reporter
as follows: .
*0 Who elge wad there with Charles

Manson, if ahyone, when you met him?*)
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S5a-1 3 THE COURT: In June of '687
% | MR, WEEDMAN: Yas, your Honor,
. v
8 And I should add, your Honor, that I am merely

4 attampting tb éxpiéfe the nature of the relationship between
5 this witnéas and Charles Manson. this witness and my client,
6 | ‘this witness ap& Puul Hhtkins. %hiﬁ éitnass and Paul Crockett.
T And if those.develop any interesting lines, I

® | intepd to pursye those ﬁuxthe:'kitﬁ‘the court's permission, of

course,

F Sl o

i

0, cOunsei wants to restrict ma, quite frankly, your

" Honor, because of what happened in cross-examination of Paul

1 ' Watkins yesterday., I think it skould be obvicus,
B THE COURT: The direct examination is not pinpointed to
" a conversation only with Clem, That's part of it, yes. But

B that's not all.

i Tha qhasﬁion»gbaa.furthe: into who was up at the
_H Barker Ranch, or at the other ranches, It is further than just
"% | & conversation with Clem. |
¥ | I think i1t is a proper question to ask. Whether
e { it bears materiality or not is more for the jury.
“ You may answer the gquestion.

22 .
MR, FATZ: If your Honor pleasa, I just want to make this

23 ,
one pointk,

24 4
I am certainly not -~ it is certainly a material

question, and I don't dispute counsel's right to develop it
26 . .
| at the appropriate time. I am merely suggesting that at this
27

point it is ont of the scope of tlie direct,

THE COURT: Well, I think it is a proper gquestion on

28
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Sa=2 1 cxoss, in thg particular instance wg have.
., 2 | Now, answer th? qgestiqm Is the gquestion clear,
3 1 or has there heen too mugh;‘ c‘:‘énfiers,'ation here?
5. Better read;the question.
5 - THE WJ:WNESS{ 3. He wants to know ~w—
6 | THE COURQ‘ ’ Better; xead i "f'_ : 5 ' )
1 (The recgr& wa:s raad by tha report;r
8 | as follovs: ° Lo &
9 w9 Who else was there with Charles
10 Manson, if anyone, when yipu met i;im?')‘
n o THE COURT: In June of '68,
12 Answer. the question, please.
B TEE WITNESS: Brenda McCann and Lynn Fromme. Sandy Good A
‘ 4| and Diane Bluestein. #
..' 15 One other girl was there, but I don't even know
16 | her name.
7o ¢  BY MR, WEEDMAN: And where did this meeting take
B | place? . '
R A Dennis Wilson's house.
20 0 Where is that located?
a A 14400 Sunget Boulevard,
= Q - Now, did you continue to see Charles Manson afterxr
% | this time or not?
2 A Sometime later, yes,
» 0 A1l right,
% Wheén was that? That you saw him again,
. 27" : A That night, -
% Q And after that particular day in June of 1968 did
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?,f
you again see Charles Manson?
A : Yps. |

Q ; iWhen was the pext tima -you saw him after that day

¢ Y
-'_Ji ‘

in June of 19532 S R S
A Oh, approgimately.three days later.
Q Where was: Ehat? * ‘.’3
A At Denpis Wilgon 5 housg qgain.
9 all right. !

Pid you see Charles Manson after that? and if so,

whéara was that?

A That time we stayed.

Q. You say "we stayad"?

A Yos,

Q Who is "we"?

A Dean Morehouse and a girl named Dawn Roberts and
myself, |

Q A girl named Dawn?

A Yags., D-a-w-n,

0 Oh. Dawn. Thank you,

THE COURT: Dawn.
THE WITNESS: Dawn.

4] BY MR, WEEDMAN: And Dean Morehouse?
A Yes.
0 And where was this that you saw Dean Morehouse

" .and Dawn Roberts togethar with Charles Manason or you began

staying there at least? Where was this?
A It was at Dennis Wilson's residence.

Q How long did you stay at Dennis Wilson's house?
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P
B
.

7 ]

[ L R I

A About a week hnd'a half to two weeks.
R Ty ;;,
0 ﬁWhut wnxe*yéh.doing‘for a 1living at this time?
’ s ¥
A . Nothingy . - o on oy S
- N Do 1’ P R ;; ol
g " How qldvaxénybu? I
A 22. e e
Q

What were you5ﬁnih§4%éiﬁméu;§ at this time?

MR. KATZ: Objection, ip?a;g;iy%gtzz

THE COURT: Sustained.

Q BY MR. WEEDMAN: Wwhexre did you go after spending
one or two v@eks at Dennis Wilson's house?

A We went to someplace, it wag on a fire road.

And from there to Spahn's Ranch again,

Q And when you finally got to Spahn's Ranch were you'

with Charlss Manson?

A Yes,
| 0 Wers you with Brenda McCann?
A Yes,
0 . Sandy Good?
A Yes, |
Q Was Lynn Fromme at Spahn's Ranch when you arrived?
A Yeg,
Q Bhe l1s also kndwn as Squeeky?
A Yes. '
Q What. about Daan Morehouse and Dawn Roberts?
A No. They had both left,
0 How long d4id vou stay at Spahn Ranch then?

MR, KATZ: Your Honor, just for the record, I will object
that it is out of the scope of the direct examination,
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i i
w

L
L A H
+ - \; 7 : *

i I wculd like to have a continuing cbjaction so I

don't: 1ntsrxupt qqﬁndaI, .ki ;;\*.";‘ ;f;

!tf;‘. g;.v ‘-. LIPS S iEe
THE CQURT: Well, it ‘couwld be., I will allow an answer

‘ [

to the quastion. ;ilj,;';,;.i;
I may rastrict further, ‘I don't know what the
hext question willibe, . £ L

Yoii can answer that question.
THE WITHESS: Would you repeat the question,
THE COURTy Yea, Read the guestion.
(The record was read by the reporter
as follows: |
*How long 4id pu stay at Spahn Ranch
then?") |
THE WITNESS: From that time until Halloween of 1968,
THE COURT: Now, let's get the date. Halloween, what
is the date of Halloween?
THE WITNESS: Octobex 3lst,
THE COURT: Octobey -- November, is it?
THE WITNESS: October.
THE COURLs October what?
THE WITNESS: 3lst.
THE COURD: Of what ysar?
THE WITNESS: 1968,
THE COURT: All pight.
0 BY MR. WEEDMAN: And then did you go to live
somewhere e¢lse?
A Yes,
@ Whera was that?
A __Barkexr'sg Rangh,

29 1
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2
A

Watkins.

, — S
&

Who did you go to Barker's Ranch with, if anyone?

Charles Manson. Clem, <huck Green. Tex. Paul

Sandy Good and Brenda McCann,

e
-
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Q pDid you live at -- Have you told us all the

pexrsons that you can remember at this time?

A Ho.
A Thére was Sandy and Lynn -- not Lynn, but Sandy

and Snake, Diane Bluestein, and I mentioned Brenda.

Q Yes.

A And Sherry Cooper, Joan Wildbush, Juanita. Some
other guy went, but he stayed for only a couple of daye, I
think only a day, and I never khew his name.

Md Ella Cinders, Ella J0 Bailey, and then Leslie
Sankston.

Q Were there others whose names do not readily come

- to mind at this time, Mr. Poston?

A Well, in looking back, I don't remember at this
monment if there were more, when we came to see who all went
and that was approximately all.

'+) o you have given us substantially all the persons

that went up to Barker Ranch with you?

A - Yes,

Q Then I take it this is the first part of November
of 19687 )

A We left on Hallowe'en night, Qctoher 31, 1968, and

gpent the night somewhere along the way and got there the
next -— to the bhottom of the falls that lead up to Barker's

Ranch =~ it is called Golér Wash*—d the next afternoon a
34,’; ) . .-3‘_."'

little before sundown.

¢ So you got to Barker's Ra#éhl;hen afdﬁnd the 2nd
R, L Fooo

3
-

i'-A . .2’ 4 f : [ i - -
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or perhaps the 3rd of November?
A Right at the Ist. ,
Q The lst of November. AlI‘righh ‘
How long did you;xemain ‘at Barker's Ranch?

A From then.until,about the*zna,OQ'Srd week 'of !

[ f N .
’ 1 . r ¥’

January, '69.

Q Now, at this time, that is,: during this periocd of
time from the Spahn Ranch in the niddle of 1968 through the
time that you spent at Barker's Ranch untll January of 1969,
did you congider yourself to be a member of the Ffamily?

A Not all the time.

Q Tell us about those times when you were a member
of the family, what did vou do in connection with being a
member of the family?

A I was more like a tentative member, because, like
I wouldn't do things the rest of the people would do, and so

I worked up there as a cowboy. That was at Spahn's Ranch.

0 ﬁbre'you paid money for doing that?
A Yo, ,
Q Did you live with the family when you were at

Spahn's Ranch? By "with the family," I mean did you share
the same quarters that the family had?
A No, not until about # week or two before we left
for Barker's Ranch.
' THE COURT: Set the date.
Q  BY MR. WEEDMAN: 2And then you left for Barker's?
THE COURY: ILet's get a date, there. When was that?
THE WITHESS: 1968.
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of the family for a period of time; is that so?

for us, between being a member of the family and being a

THE COURYT: What?

THE WITNESS: 1968, About two weeks before Hallowe'en,
1968,

THE COURT: Can you give us ghqvmpnth?

»

THE WITNESS: October.
THE, COURT: All)ri%ﬁﬁ;
THE WITNESS: 1968, . e

0 BY MR, WEEDMAN: Sp,§6u‘f§naiiy‘béééﬁé a menber of
the family then, is that so?

fyo e A
KR

A Yeah.
Q And then I take it you continued to be a member

A Yes.

Q Did there ¢dome & time when you ceased to be a

nenber of the family?

A Yes.

Q When was that?

A In March of 19689.

6] wWhat was the difference, if you can describe it

tentative member of the family?

A I wouldn't make love to the girls, and so Charlie
diédn't accept me totally as part of the group, and I knew it.
Sco what I did to work out my karma and do my changes, was to
work up front as a cowboy at the ranch.

¢} What do you mean by “"karma"?

A That is Charlie's word. 1I'm just using what

Charlie sald to me.
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Rarma, as far as I understand --

Q Excuse me. . T -;i

A ~~ it ls the law of cause and effect.

Q My quastlon is, what you méaﬂuwhen you say karma

A That is what I explained.

Q But you answered me by saying that it was Charlie's;
word.,

A it was Chaxlié‘s word because I had no idea what
it was,

Q Isti't it your woxd now, or is it still just

Charlie's word?

A I have partial understanding of what the word
means now, of what it means to me now.

Q Well, when you said -- I don't want to get into a

semantic problem here =-- but when you said you were working

that have some meaning to you?

A I was referring to when Charlie ~- what Charlie
spoke to me about. They do have meaning to me now, a differ-
ent meaning than when I was with Charlie,

Q Mr. Poston, my question really is what you meant
when you said you were working out your karma and going throughl
your changes. You used those terms. I merely want you to
tell ug what you mean by those terms.

2 It's like taking a quote out of something, because
thoge ~— it is Iike a direct quote from what Charlie told me
I was doing, and I'm describing it to you how it is to be a

tentative member and not to be so0 tentative.
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Q and to be a tentative pember you were going through
your karia as a'cowhoy, is that so, and working through your
changes?

A ﬁbrking out the karma and going through the

changes.
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Q Working out the karma and going'through your
<changes. Can you tell us what that means? Wwhat are you talk-
ing about?

MR. KATZ: 1I'm going to object at this time, your Honor,
on the ground it is beyond the scope of the direct exanination.

THE COURT: He has answered the duestion. Sustained.

It is érgumehtative.

Q BY MR, WEEDMAN: Do those words have any mearning

| for you?

MR, KATZ: Objecticn on the grounds it is immaterial.

. It is out of the scope of the direct examination.

THE COURT: $Sustained.

Q BY MR. WEEDMAN: What were Y?Q'doing then as a
k)

tentative member of the family ag disti%guighed from being a

-?;-{.
| regular member of the familya R

i/

A I was working up front in the stables, cleaning )

up the atables for the horses, rentingrout tha horsen, s&ddling,
them, feeding them, taking care of them.

. [
Q To be clear about it, were you paid for any of

these services to Spahn's Ranch? - .

’ﬁ.rl "‘. v
A I got a pack of cigarettes a day and T got to eat

‘?

and had a little shack to sleep in. So that was, I suppose,

- the pay.

THE COURT: Who paid you that? who gave you that?
THE WITNESS: George and Pearl. Pearl, really. George,
I don't think he knew what was going on half the time anyway.

Q BY MR. WEEDMAN: What do you wmean by that, you

. didn't think le knew what was going on half the time anyway?
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) A Eecause he was blind, or he had very poor vision.
I don't know whether he was blind oxr not, but that is what he
said, and Pearl helped him around ﬁherever they went shopping,
and I don't think that he would have been fully aware of what |

was going on considering he couldn't see.

Q I see. ; 
A So he had to go by what people told him.
' r'\ f {
Q After you became a regular member of the family,

did you continue to work as a cowboy at.the ranch?

1 L !“ K | N .i." 1 i'_

A For a short time. PR A v BRI

G Then what happened? o ST

A Then we left and went to Bafkérié ﬁancit

Q In other‘woxda, for the pg:iqﬁ o{ ?é?g‘thatigou
wére at Spahn Ranch you worked as a cowboy then, is that so?

¥ Xes.

Q That was as a tentative member of the family and

also as a regular member of the family?
A Yes,
£ ' and you didn't receive any money, ag I understand

it, but you did receive cigarettes, food, and at least a place

to sleep?

A Yes.,

Q Where were you sleeping at Spahn Ranch in those
days? -’ ’

A ¥When we first got there, just about anywhere that

there would have been some place to sleép, and later on, when
I clirbhed up the totem pole of cowboyism, I got a shack all

by myself.
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Q When you "climbed the totem pole of .cowboyism,” is
that what you said?

A Yes.

Q You became more proficient, maybe, as a wrangler,

as a cowboy?

A George liked me.

Q George Spahn?

A George Spahn.

Q =Did you know Frank Retz? -

A No.

Q Did you ever know someone by'thelname of Frank
Retz?

A I never met him.

Q Were you ever presgent at any time at Spahn Ranch

when there was any dispute between members of the family and

.Frgnk Retz?
A Not that I know of.
Q pid you ever heir of any dispute between members

~ of the family and Frank Retz?

MR. KaTZ: Excuse me. I will object on the grounds it
is ambiguous as to the time period;' is he talking about at
Bgrkex Ranch or is he talki?g'about Spahn Ranch? L ’

' MR, WEEDMAN: It doesn't make &hy differenca. Jijdog!t'
care when it happened. —

THE COURT: Set the time. S o ;

MR, WEEDMAN: I don't know, your Honor. I havc no idea.

THE COURT: Let's have the question again. Wil you

read the question?

CieloDrive.coOmARCH.IVES
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(The record was read by the reporter
as follows:
"Q Did you ever heaxr of any dispute
between merbers of the family and Frank Retz?¥)
THE COURT: You can answer it yes or no.
THE WITNESS: No.
MR, WEEDMAN: If X ma& have a woment, your Honox.
THE COURT: I think we will take a short recess and we
will go ahead right away.
Do not discuss the tase, ladies and gentleneh,
or come to any opinion.
We will recess for a few minutes.
You can step down, if you will,

(ﬁecéﬁs v )

e
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1 THE COURT: All right, gentlemen., We will proceed.
. 6B 2 People against Grogan. Thé defendant is here;
3 counsel are here, the witness is on the stand.
4 State your name again, please,
5 THE WITNESS: Brooks Poston.
6 THE COURT: You have been sworn.
7 Now, bring in the jury, Sheriff.
8 {The following proceedings were had
o | in open court in the presence of the
1 jury.)
| THE COURT: Now we have all of our regular juroxs, plus
2 the three alternates.
13 Go ahead, Mr. Weedman.
Mo MR. WEEDMAN: If I may have just one moment?
. - THE COURT: That's all right. . : ,-”
161 MR. WEEDMAN: Thank ypu &0 rrﬁcl};y::ur Honor .
n THE COURT: Sure. Go aheaa;
Bt Q BY MR, WEE:DM Now. l-}r.. Poston, wher; you becam

o
¥ a regular member of the family, did that mean that you vere
2 now engaging in some sexual activity with ‘the' girla;?:'

21

A . NO-"
“' 1 ‘u*' . b . } ,

% Q It did not. Did you ever join'in ahir fanily sex
. activity?
2%

A Yes.
% o] When did that begin, or when did that occur?
6
2 A In the Gresham Street house,
27 . .

.. Q When was that, Mr. Poston?

28 .

A It would have been about the first week of February,
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1969.

] Does that date the time when you became a regular
nrermber of the faﬁily, or not?
No, sir. It was before that.

You became a regular family member before?

Moo B

when I wag accepted.
Q Okay. How did you feel about becoming involved in
this kind of group sex activity with the family?

A Uneasy.

Y CleloDrlvedoﬁ'l?A RfQ’iH IVES
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Q pid you feel guilty about it ultimately?
A No.
Q I take it that a time came when you were no longer

a member of the family?

y:) Yes, .

Q When did that happen, again?
‘ A In March, 1969.

Q

What was'the reason for your cedsing to be a member

{ of the family, gr. ?6ston?

v

AT charlia had sent me back up to the desert to Barker|

L H

Ranch tq stay. 3nd it came about that someone had given a
joint ~= in other woxds. SOmé marljuaha ~~ 0 a gixl in the
town of Shoshone, and she got busted with it,

1

md the’ sheriff was on her, was on the people's

trail, the family... TSR ]
U S OO

N

So they called Charlle. Charlie sent up Paul

. Watkins to take everybody down the ranch. Paul came up and

- said, “"Charlie asked if you would like to stay here at the

ranch.' I said, "Yeah."

and then that was the last time that I had seen

- Charlie. In other words, when I went back up there, and the

sheriff came and left.
and Paul Crockett showed up. And little at a time
showed me what it was that I was in.
Q who showed you?
S Paul Crockett.
Q Paul Crockett?
a

In other words, I would say things that Charlie had
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+old me, and he would say, "Well, that's all right. But might

not necessarily be that way."

Q Can you give us an exaﬁple of that kirnd of thing?
A Sure, Helter-skelter.

Q what did he say, Mr. Crockett say about that?

A He said that, "It's all right if you want to go

for it. But I don't think I want some of it."
Q ALl right.
Would it be fair to say that Paul Crockett drew

you away from the Manson family?

A Ho.

Q that would not be fair to say?

A No. It would be falir to say that I wanted out.

Q Well, why -- why did vou want out, apart from any-

thing that Paul Crockett told you?
A Because that was probably the most miserable time
I have spent in my life this far.

Q With the family?
A With the family.
Q What was there about that that was so miserable in
vour ife, Mr. Poston?
A Because I was constantly under a pressure and ~-
What kind of pressure?
From Charlie, to die.

-~

To. dieg L ;. ~
H

, B jwar;ted you to die?

1 P

Q
A
@  Charlie, to e;aifja.?
A
Q
A

' Cut .
.. '

& .
* o age. TR
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Q We have heard that when you went up to the -~ when
you went up to Barker Ranch and before you began living with
Paul Crockett, that you were, to say the least, a rather
depressed, moroge young man; is that true?

Y Zbout as close to dead as you can gat without
laying down.

Q And are you saying that Charles Manson was respon-
sible for your mental gtate at that time?

B I would say that through listening to him and to
his words and .acggptix‘ig what he said as being true, that I was
ultimately’ ,}ln that ‘ position.

ot gt - _ \ e M ly
: ' |_u“ ' ‘. ‘f“ £ I
b ST
.t .

'l -
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' became in, Mr, Brooks?

| a1l in your mind; it's in your imagination.*

dead or alive, as a figire of apeech?

© and once before when I was a junior for the first time,

it became latex on, that is, when it became --

0 . Cah you describe that position that ycu ultimataly

A All xight, For a times I didn't know if I was dead’

or alive, because Charlie was ponstantly telling me, *It's

0 -What is in your mind and 4in your imagination?
A Everything.
¢ Yor how long a period did you not know ifyou were

A Not aB a figure of speech.
9 Oh, all xight.
A ‘I wasn't sure in reality. The reality that I had

0 How miuach formal education had you had at that time,
that is; at the tima that you arrived at this state?
A I dropped out of high school when I was a senior

Q How would you describe your mental state in this
Eonncction when you firat met Charles Manson?
That may be rather aifflcult.
Was it diffarent when you mat Charles Manson than

: | Yas.

0 -= in your mind not knowing if yvou were dead or
alive?

A Yas. -

0 Was it bettar gegérﬁ or worse before?

A Well, }gokﬁné’éﬁ it from here, it was hetter,

- l‘ .
L E - : -
L3 i . . Ty
. [ o 3

e
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0 How did you feal about ii—tﬁen?

A .fhen T was dissatisfied with things as a whole,
with 1ife as a whole, with my part.

0 Havé you ever been in the service?
No. K |
Have you ever been drafted?
No. . .
‘Have ydﬁ ?yé:iQeen called up for induction?

. S ey, s

. * -
LY L
:

. 4 ¢

¢ . Would it be faix-to say then when you first met

oD w5 m

Ll - -
* . Tx Yo
L 3

uéw 5 et
- L]

Charles Manson and thée family that y@u tolﬁ thuy had somaﬁhing
to offer you? TV
A I felt Charlie 81d; not necessarily the girls,

because I figured the girls were just there because of Charlie,

0 And you didn't initially, as I understand it, ‘
become ihvolved in any of this group sex activity bnt.evuntualﬁy
you did?

A You,

0 You fqit what, anxious ahout it, uneasy about it,

but not guilﬁy about it, is that so?

A Yes.

0 bid you feel better wheén you were no longer
involved inftha_g:oup Sax‘éctivity¢ or did that make any
difference? |

A I felt better when I was no longer involved with
the group.

0 Period?

3 Right,

CieloDrive.comARCHIVES
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Q Irrespective of the sex activity?

A Irrespective of anything, just anything to do with
them; in other words, with that way of life.

Q Now, can you describe what you wera actually doing
the period of time that you didn’t know if you ware dead or
alive? L

MR. KATZ: Exouse nme, - i 1‘

MR, WEEDMAN: Go ahead, counsel. ce e e

MR, KATZ: I just want a time period so ‘thg5 ‘ragord is
not ambiguous. e R

THE COURT: I will sustain therbjeciiénav o N

Sustained.

13 BY MR, WEEDMAN: I take it that it was after you
met Charles Manson and before you went to the desert in March
of 1969 that you had this feeling you didn't know if you were
dead or aliva.

A Yes.,

Q Can you give us an idea, if possible, of the month
in which you bagan having this feeling that you didn't know if
you were dead or alive?

A The feeling was a growing situation. In other
words, at first I started seeing things the way Charlie told
ma that things were; in other words, nothing is real.

0 well, all right.

| In response to Judge Call's observation, we would
iike to kind of pin the time down, if you can, as to when you
began having these feelings. Then we will go into the

feelings in a moment.
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up front working, which made working a little bit strange.

A This was over a great pbriod of time, 1In other
words, from the time I was at Spahn s Banch when we we;e first

- taking LSD and going on through the February that I Iast saw ‘ﬂ

Charlie. co
Q When did you first use LED, Mr, Roitgn? 4:"
A 1968, N
0 Was that before -- ' o
A Yes, before I ﬁet.charlie.
2 Give me the date again,
A 1968, before I met Charlie,

THE COURT: What month in there? That is a long period of
time,

THE WITNESS: In approximately April,

THE COURT: Of '682

THE WITNESS: Of 1968, yes.

THE COURT: All right. Co ahead.

0 BY MR, WEEDMAN: About how many times had you used -
L8D, if more than once, beforae you mat Charlie?

A Once.,

0 And after you met Charlie did you use LSD?

A Yeas,

0 Did you use LSD with the group or alone?

A Charlie would bring me a tab of acid when I was

0 Ag you were climbing the totem pole of cowboyism
you ware also using LSD?
A Yes; any rope available, yes,

Q About how many times did you use LSD when you were

CieloDrive.cOmARCHIVES
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A about 25 times, I believe. RERAR .
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0 I know vou are not a medical man, and I am not

agking for medical conclusion by my next gquestion.

I am asking really about your state of mind.

Io you attribute this very strange feeling that
you ultimately had, that is, that you didn't know if you were
dead or alive, to Charles Manson's teachings without reference
to LsSh?

A It was a combinatien of both., Because under the
influence of LSD it made what he said seem much, much realer.
¢ We have heard -- lay people have heard, I believe,

that LSD is a mind-bending drug. Does that term have any

-gignificance for you?

A Mind-bending?
0 Benain?, ya's .

A I dor’t know how you could bend the mind.

!

RN

MR. JKATZ. ~ Thete is an, objection on the grounds it is |

PN
wholly ambiguous. R R A fj'd

MR. WEEDMPN: Well, inaschh &s we have this anawex, I

agree, and I will Withﬂraw *I:‘he ques*ifion, your Honorx.

THE COURT: Al]t right. . f Lo

-
H
L. "n,i

Q B MR, WEEDMAN: Well, how did the LED affect you,
Mr. Poston, repeated -- as I understand it, repeated use of
LSD over an extended period of time?  How did that affect

you?
A How do you mean?

I don't know. How did it affect you?
We have heard some pretty strange things about LSD.

A Affect how? In what way do you mean?

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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mi‘macgo%'m;r': What di@ it do to you, if anything, after
you tdok,ii? J";li ;;} Ty ;::i g fl.

Q BY ﬁﬁ. WEEDMAN: Wéll; yeé.-'Perhapsj vhat ig the
physical sensation, ££?s%fof:§ii}fgna then perhaps you could
tell us about some.of‘;;uffgﬁbjecéiQe reactions,

A Physical Bensatibh Was that when you drop it, it

"takes a while foi it to start to come on,

Mnd you get this feeling that you are sort of
waking up sometimes.
| 3 couple times like I would get sick to my stomwach.
Upset Btomach., And have a fealing of nausea.
And at other times it would come on very smooth.
In other words, I think it would depend on your amount that

you take. What type it is, et cetera. Has various physical

effects.
Q Would you hallucinate, or 4id you hallucinate?
A Wat do you mean by hallucinate? If you mean did

I conjure up all sorts of weird\things on the wall, et cetera,
I did that one time.
And other than that, no.
Q You say you conjured up all --
A In other words, when youw hallucinate as I under-
étand the word hallucinate, you see things that are not

neceasarily ﬁhere in physical --

Q Yes,

A In the physical presence, right?
Q I think it is a good definition.
A I did that one time.

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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on LSP looked much different than when I viewed them without

Q Would it distort, so far as you can tell, did it
distort reality, however, for you when you took LSD?
A It changed the reality of things. It changed the
way I looked at things.
In other words, things that I looked at when I was

LSD. _
‘ Q Did you have any bad trips, if that teim has
significance? _
A Did I have any -~ did I hava any good ones?
Q a1l right.
Well, did you have any good ones, then?
A The very first omne I took was very smooth. DBecause
I didn't tnke a vhole lot.:
Q Was that bafore you met Charlie?
A Befora I met Charlie.
After I got with Charlie, evéry time I would take
LSD it was like.a great pressure would be there for me to do
something. ~‘: ; ’
- ioat f;:étlilaidn'ﬁ even know what it was I was
éupposea;t§;db.' But it always_se?medg}iggﬂl’was supposed to

r’ vy ] X
) N Yot

I
, ot . -
. PRV 2N 1

A ) :

do sometﬁing. cob

. In other woréq,_and'then Charlie would say, "Give
it up. Gilve it up. ﬁge,n_ii;sfalirin your mind. It's in
your head. it*s n??.%?al.‘ Hpthing isigeal. Nothing matters.’

~ Until i{;bééame-F; Eﬁab bééame y reality rather
than the other.

o And this continued in your life up until the early

CieloDrive.coOmARCHIVES
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part of 1969, is that so?
| A The last trip I took, are you speaking about that?
Or just the effact?

Q Yes; I think it would be if you know when the
last trip was.

A Yeah, it was when we were at the Grasham Street
houise or -~ not at the Gresham because I did not take any at
Gresham.

Last one Y took was in the desert at Barker's
Ranch. Then I didn't take any after that.
' MR. KATZ: Can we have a date in there, counsel?

MR. WEEDMAN: I will try. Thank you.,

MR. KATZ: Thank you.

THE WITNESS: That was in December of 1968. Towards the

.end of December.

g BY MR, WEEDMAN:; When did Cliarlie send you out to

Ba;ker Ranch?

_ A vWhich time? When he sent just me without him
going? '
Q Yes,
A That wasg in February of '69.
‘Q' And had you used LSD in February of 19697
A No.
Q So the last time you had used LSD was, are you

" telling us, in December of 19687
% |

A Yes. .,

. L]

¢ Q. ngﬂ ahflevant, was it when you were sent up to
[

‘Bérkér?Banch by Charlie in February of 1969 that you had this

. v . ' ' -4
: ! LA DI T D

S kT R
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‘feeliﬁg that you didn't know 1f you were dead oxr alive?
' A ‘That feeling was really strong in December of 1968 |
through January and most of February of '69.

And then after most of the family left, in other
words, except for myself and a girl named Juanita, and then I-;
we didn't see Charlie again until that September of '69. Then

the feeling changed. .
’e

Becauseir;got out of the "do nothing rut™ that I

L

‘;r ‘l Fl

'3

was in.. -

. ,f;"--ﬂ . . -

- * .¢. In pther wWords, I sta‘ted to get my body back to
. N . )J _.. , "l f f . . r. :J.'j x ' -

where I could walk more than a hundred feet without sitting

down and resting, ‘; L i?f v |

Q Were you abie Yo do YOh; chores as a cowhoy,
however, when you §§f§fqt Spéﬂnwﬁﬁﬁﬁﬁ? ’

A B Yes. Becmuse most of the time when I.was being a
cowboy at Spahn, the feeling wasn't there. In other words,
it was just coning on very slowly.

Q Now, during that period of time when you were at
Spahn Ranch, was there friction between members of the family
a nd Geoxrge Spahn?

A George would get mad every now and then that there-
was too many people there. And that there wasn't enough food
to eat or the work wasn't getting done.

Q Did George pay anybody for work at Spahn Ranch
other than with a package of cigarettes, some food and a place
to sleep?

A Ovexr his objection T think he was paying Bennie,

one of the cowhoys. He was the only pald c¢owboy that I know of

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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And every now and then another little cowboy, Larry|
Craven, they would give him maybe five dollars and send him
downtown on a Wednesday night to drink beer.

.
4
3
'
i i
i i
' ] .—\—1 . -
v 3
. ¥
i A
iy
¥ x
[
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o 16-1 1 9 I seée. 5o would it be fair to say then that the

. 2 work at the ranch was being performsd almogt -- well, let me
gtart over again, Withdraw that.
4 HWould it be fair to say then that at Spahn Ranch
| during this period of time that you ware therae that George
Spahn had the benefit of the efforts of yourself and other men
ﬁheraldoing cowboy work and all he had to pay for it was
wigarettes and food and a place to sleep?

A Yeas,

10 Q And that arrangement seemad to agree with George

n Spahn, didn't it?

12

A Very much.
i Q That arrangement seamed to agree with Ruby Pearl,
o " too, didn't it?
® 1
A Yes .
16
Q I take it the ranch was making money at this period

7 of time by-renting‘horées and -

18 .
: A It was when we first got there,

19
What happened later on?

The business dropped off,

20
21

22
T Yes; the rentals,

Q
A
Q Is that the horse riding or the horseback riding?
A
% Q What about movies? Were any movies aver shot
“ while you were there?

25

. A Yes,
26
, Q Did you make any money as a result of those movies
271 | ;o ’
' ~ being shot? N
. 28 Y .
A No. oo

N . . . ' . [
" i ] » b .
Ky H i

:
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Q Did any of the other members of the Manson familg
who were working as either cowboys or at least doing chores
around the ranch receive any moriey as a result of movies

being shot there?

3 Not as far as I know.

0 Did you know Shorty Shea?

A Yes.

Q ﬁhen did you meet Shorty?

B 1968, in July or August of '68,

0 What was he doing at that time?

A Well, he was supposed to have been a stuntman-—

actor and he was working with some other guy named Vance ~-

not Bill Vance,another one ==

0 Lance Victor?
A Yes, Lance, right.
and he was supposed to be doing parts in movies.
0 Did you ever see him -- excuse me,
A But I understood that fhey were doing some

pﬁotography; or something like that, on the side.

Q what kind of photography?

;! Pornography photography.

V] Shorty Shea was involved in that?
a

is what I heard,

Q All right. In any gvenF, ﬁid.you ever see Shorty
Shea perform in any films at Sgghﬁ'Rénch? )

A Yes., o .; .; ) o i':-

0 When was that? ‘ )

That is what I understood, I don't know. That
!

* {
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THE COURT: Gentlemen, I think we are drifting from
cross-examination.

MR, WEEDMAN: It may be true, your Honor. I picked up
that thread and I started -~ I'll get back ==

THE COURF: I think we are getting a little far off the
Cross.

0 BY MR. WEEDMAN: Lat’s go back then to a time when
you went dp to Barkexr's Ranch at Charlie's requast and you

are yp there alone with Juanita.

A Yes,

Q Was Juanita sorﬁ of your girlfriend at this time?
A No.

Q Did she ever become your girlfriend?

A No. .

g Were you living with Juanita?

A Yes. ;

Q Were you having Bexual'rgla%ién; with hex?

A No. 7

Q Okay, Did she-ﬁavhlsoméqﬁafg}ﬂé'whb_wﬂh héf\”

boyfriend when you were up there with her at Barker's Ranch,

as I understand it, in February and March of 1§é9?,q

A Not at that time, no.

9 She eventually 4id have oneof thaAB§i§§'brgtﬁ§is?

A Yes,

Q wWhen did you meet Paul Crockett for the first
tima? -

A In Mavxch 1969.

Q March of 1969 had you bagun to get xid of this

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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fealing that you didn't Know if you were dead or alive?

A No. Well, at times it seemed like that I could
put it aside and go ahead and look at things, at least inside
it was stronger that way than to look at things and averything
was a blur ——‘not necessarily an actual blur, but that they
seemed unreal,

Q During this period of time when you didn't know if |

you were dead or alive, what were you doing, that is, physically?

A As little as possibla.

R Did you sleep a lot?

A Yes.

Q Did you just soxrt of check out?
A Check out? r

MR. RKATZ: ZExcuse me, your Honor, %;:quect on the around

it i3 totally ambiguous as to‘vh§t4c§ﬁﬁsél meang by "check

PR

out," [ R
T

MR, WEEDMAN: It is not in Websterl's.

¢ o _— ! N
dictionary, I agree,-
I will withdraw the question, KR ,
Q pid you care whether you werae dga&iﬁf'alive.during

this period of time? .

. i N b
A et _{_‘“,‘. E

A Yes.

] And Y take it then that you cared to be alive?
A Yag.,

0 I am asking for your state of mind now: did you

ragard this pariod of time in which you dida't know if you

. ware dead or alive as a period in which you were suffering

from some kind of hental illness?

MR, KATZ: I'm golng to object to the question on the

CieloDrive.coOmARCHIVES
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1 ground it calls for a legal conclusion, He can describe his
3 : state of mind, and once again the trieras of fact can draw any
'3 - inference thay choose to draw. Mental illness has a legal
4 | -connotation.
5 THE COURT: Read the question.
6 (The record was read by the reporter
7| as follows:
8 g I am asking for your state of
o | mind now: 4id you regard this period of time
0 in which you didn't know if you w?re'qﬁaa or
n - alive as a period in whigh' you w&f:‘;hffaring
12 from some kind of nantal fllne;a?“)
13 THE COURT: Well, I think unlass it is’ relatgd to thﬁ L
4 .1 time of the conversation with the defendant that he said ha ]
5 | had it would be immaterial, He could havp had hallucinatory
16 I' periods at any tims. Unless it is related to this conversa-
w | tion herae, it would have no bearing, f;(:f SR f
B I would be inclined to sustain the objection
19 unless it is limited down to when he had this conversation.
20 | Then it could be of importance.
10a 2 '
22
23
2%
%
26
_ 27
® .
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P h N |“ .
P

L3 ' '; .

1

10Aa | 1.;." : MRS'WEEDMAN: Of course, your Honox, if T coﬁe right outj
. 2 and ask him, he is going to say “Na. '
s | I think T am entitled to- lead him into it., That
4 ; is what cross examinntion‘%s all about, if your Honor pleass.
s | THE COURT: I would sustain the objection. I will allow
6 I a yes or no answer iE youw degire to put it that way.
7 aet’s get back to the guestion again. Read the
8 question.
9 - MR, WEEDMAN: ILet me withdraw the guestion, your Honor.
w | THE COURT: All right.
1 . | Q EY MR, WOEDMAN: A£ the time you had the conversa-

12 : tion that you told us about with my client, did you consider
13 that you were mentally 1117
14 A No.

.‘ 1% ‘ o}

6 | this terrible period in your life when you didn't know if you |

In your own mind, did ybu,blame Charles Manson for |

17 | were dead or alive?

18 - A T blamed myself.

19 Q Did you blame Charles Manson?

| A How do you mean, “blame"? In other words, did I

2 | attribute the fact that I was there to him? I got into the
- 22 fapily, and that I did. After that, what Charlie told me and

2 | how it affected me is partially charlie; in other words, his
what

% responsibility foy he has done; in other words, for the way he

% puts things on and for the reaction that people give to it.

26 A Q How do you feel, or how did you feel, towards
7 | | Charles Manson then as a consequehce of your going through this

teryible period in vour life?

CieloDrive.cOmARCHIVES
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MR, KATZ: Excuse me. It calls for a compound ansver.

He said first,"How did you feel?" Aand "How do you feel?"

THE COURT: I will sustain the objection. The question
is argumentative. "How do you feel?" He can give you an

answer. I think he has. But the guestion is argumentative.

Sustained,
Q BY MR. WEEDMAN: How do you regard Charles Manson?
A 1 learned a lot from him.
Q Did you feel that Charles Menson was responsible

for this terrible period in your life when you didn't know

if you were dead or alive?

A No, not totally.
Q What else was responsible for it in your mind?
1 Myself. I was; for accepting what he said.

What about the use of LSD? Do you feel that this
had some lingering effect on your mental processes? By that
I mean, do you feel thaé it continued from time to time to
affact you after you.fxnally stopped taking it?

¢ . . §a«'

.}kf L -Hbj

»Q‘,{ Did'you.use any othen drugs during the period of
tima that you vers' with the family? '

A Yas. T e

0 vhat did-you use?’ %

A Marijuanhiﬁnd;hgshishrﬁmgscaline.

Q What ;8 mgscaliﬁe?- -

A It is8 somethlng similar to LSD, as far as I know,

I don't know exactly what it is.
Q How long would one of these LSD trips last, if

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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you can give us an average length of tire.
A From night <~ in other words, from, if you take

the acid,a;,QEOD,pfﬁldck, by sunrise it is probably wearing

Off- i N

PO

"
R

*

?

iTEE COURT, When dces it wEar pfi?
‘THE WITNESS: Tha total effect?

+

THE COURT: Yes, %« . g ?k :?

THE WITNESSS. Probably two or three days.

Q BY MR,WEEDMAN: How.offen in-a week would you use
LSD during the period of time you were with the family?

A That changed. I mean, there was no speciflc day
of the week that you took LSD because there was no set way of
obtaining the 5LSD. In other words, there was not a constant
supply.

Q What is the most number of times in one week
that you took LSD? ¢

MR. KATZ: At this point there will be an objection on
the ground it is outside the scope of the direct, and
immateri31;

THE CQURT: Read the gquestion.

| (the reporter read back the question
ag follows:
o What is the wost numbér of times

in one week that you took LSD?")

THE COURT: I will sustain the objection. Sustained.

0 BY ME. WEEDMAN: Di& Juanita, this girl that you
were with at Barker Ranch, use LSD,; to your knowledge?

A Yes.

CieloDrive.comARCHIVES
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Q vas she & member of the family?
A As far as I know.

Q Wheire did you see her use LSD?
A At Myers Ranch, which is about a quarter of a mile

from Barker's Ranch, when we first got to the desert.

Q That was in December of 19687

a No, sir. That was in Novexbher of 1968.

Q Were you using LSD at this period of time?

A, Yés;

Q And you continued to use LSD, I believe you told -

P
* 5

e .

A Righ%, at’ the end of Decemhex.

-\i

Q oid you literally 1eave the family, or did you jus&

A I asked to be released of all my agreements with

D . .
PR B ";'.- ;';‘,‘

Chaxlie. *

O Waat did Charlie say?

A "Yeg.®

Q When was that?

A - That was when Paul went down for his physical -~
no, it wasn't. It was when -~ in May of 1969.

o where was Paul Watkins at this time, in May of
19697 '

A He had ¢ome up the wash o -~ hiw and another girl
and Bo came up the wash to bring supplies to Juanita and

myself.
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0 -

- 4

They had food.

P

if anything, when he moved in with you?

A

properties.

0

+ha first instance?

A

Q
A
q
A

we started talking in the ranchhouse,

2
ranchhouse?
A

Q
A

When did you begin to live with Paul Crockett?

In March 1969,

Where was that?

Barker's Ranch.

You were already at Barker's R;néh at that tinme?
]

Yas. So they moved in. 4

Who moved in? "';; =t
Him and Bob Berry. : { *;1 :' | TR R
pid Crockett pay rent for thiaf Lo '
Aboiut the same way I got paid at Bpahn’s Ranch.

fa

What was Crockett doing for a liviig at this time,
As far as I know they were prospecting mining
How did you particularly come to meet Crockett in

'Cause they drove up in the yard.

He and Berry?

Yes.

And then what happened?

Then they got out of the truck and came in, and

And then from that day on they lived at the
Yes,

Berry and Crockett?

Yas,
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o 1l~2 1 - 0 Where was Watkins at this timae?
. 2 A still with the family. .
3 0 But he came up a little pit iaﬁ@r‘on, right?
s | A Yes. ‘ ,,7_'{"
5 Q And joined you,?ﬁ??kiﬁé ~= I am SOrry -- you, .
s | Crockett and Berry, is that so? .. ... .. 1o il
1 : A Yas, .
8 | o And Juanita was already therdifxi;hﬁ?
9 ) A Uh~huh, G : ‘
1 | 0 Okay, Would it be fair t&laay‘that you-formgd
¥ | a little family of your own then at this time?
12 A No.
13 Q Did you discuss Charles Manson with Paul Crockett?
4| MR, KATZ: I will object unless we know what time period
. CoB we are talking about.
| 16 ; THE COURT: Sustained.
L 0 BY MR, WEEDMAN: Did you discuss Charles Manson

B I with Paul Crockett in May of 19697

19 A Yes,
20 4 ) pid you discuss him in June of 1969%
2 A It was more ~- not so much as a discussion at

#Z | f£irst, because at first I was trying to play Charlis.

2 In other words, I was putting out all the Charlie

24 words.

% And he was looking at me like I was just a little

% | bit on the strange side,

27

o .

And we talked about what Charlie said because
that was all I had, That's -~ you know, if I talked to him
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I said, "Well, Charlie sald and Charlie said and Charlie
said,”
¢ And 4id Paul Crockett lead you to a point or get
you to a point then when you no longer believed Charles Manson?
A He asked mo 1f I wantdd to get out of vhat I was

in, And I said, "Yes.” ,

#nd he sald, "Okay." '

And‘tho?.~?- : 'jf‘
] Excuse me. ! ﬁmr old is Paul Crockett?
A I dom't kmow, ot 0
¢ Late forties? o | a
X I don't know. ’ S
) You don't know at all?’ .
A No. I never asked him; |
) In any svent did he -~

MR, KATZ: Excuse me, your Honor, Counsel had asked a
question and interrupted the answor for purposes of oli.citinq'
the age of Mr, Crockett.,

May the withess be allowed to continue his answer,

MR, WEEDMAN: Yas, I agree,

THE COURT: All xight,

MR, ¥ATZ: If we could have that question reread to
Mr, Poston and his partial answer.

THE COURT: The juestion is still pending.

MR, KATZ: ¥Yes, We ave going to ask for the question
to be redd.

PHE COURT: Is the guestion pending ox withdrawn,
though? Otherwise the ansvwor should ba had.

CieloDrive.coOmARCHIVES
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X

SR " . g
P W ’

MR, WEEDMAN: Apparently I forgot I had a guestion in

L

there, your Honor. o ST

THE COURT: All right. Read the gquestion,

N (CieloDrive.cOmARCHIVES



11-5 1 . (The record was read by the reporter

2 | as followa:

3 "0 and did Paul Crockett lead you

4 to a point or get you to a point then when you
5 | no longer beliesved Charles Manson?

6 "A He agked me if I wanted ta get

7 1 out of what I was in. And I said, 'Yes,®

8 ' *"And he said, 'Okay.'

o | “And then == *)

i . THE COURT: Aall right.

n o *And then" what, Mr. Witness?
2 ﬁhen finish your answer,

13 THE WITNESS: And then he set about to set up a program
4 |  of like rehabilitaticn of my body.

1. In other words, we climbed mountains and‘went to

16 those 6ld mines up in that area and carried ore down on our

17 backs.

18 And I finally got to the point to where I was

s physically pretty sound.

20 THE COURT: Now, your next question,
- Q BY MR, WEEDMAN: How much money were you earning

2z in thoge prospecting days?

2 A 8till the same amount. None.
* Q None at all?
B A No money. For all the time that T worked during

% that prospecting I got a cowboy hat and a pair of Levis,

2 and I loat both, . :

@ | ’ -
28

] Who gave you thoénritpms?’

¥
' . -4 & . : P
- 3 - — - e -
i I Iy ' . e ‘I
4 Ve ’
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:“6 ' A Stanley Berry came up. He was working Paul and
- 2 | Bob. And he gave Bob some money, ard Bob and Juanita and

3 Paul Watkins and myself went to Trona, and they gave us $10

apiece.
51 Q Did you, howaver, manage to come up with some gold?
6 A Yes,
? 9 Who got the money from the sale of the gold?
s A No one, 'cause wa didn't sell any.
? ] You didn't sell any at all?
10 .

A No. What it amounted to was we were getting the

N ore down, and we had such a small way to do things that we

12 .
were beating the ore -- in other words, crushing it up in a

13 .
hand mortar and pestle, which is a little steel pot, and you

B}
o .

16

beat it with a steel rod into a fine dust, and you pan it
by hand, which isn't a very efficient way to gat the gold.

what it amounted to was got about that much
17
~ {demonstrating) .

18
MR, RATZ: There is an objection on the grounds we don't

19
know what time period we are talking about., Was this before

20
Watkins joined or after?

2
THE WITNESS: This was when Watkins vwas there,

22 W >

e} When Watkins was there and you were off hauling
23 i

. 2ll these heavy sacks of oras .and-s¢ on, wasn't gold taken to
24 : o

Las Vegas and sold? i

25 Lo~ * . H . - .
! A As far as I know Paul Watkins took in one time,

26 T : S

some gold in the bottom of one of those little -=- itfs a

2 -

o .

plastic capsule like this (demonstratingﬁ and there was
mercury. In other words, the gold was all amalgamated into

.
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mercury.

And I don't think he sold it. He just took it to
someplace and wanted to txy to sell it, But he brought the

 gold back,’

Q So we will be clear about it then, you did not

_=produae approximately an ounce of gold every three days during

the prospacting?

A I wouldn't say so.
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4

Q Ckay. Did you have any other sources of money in

those days of prospeécting, that is; any sources of money,

period?
A I, myaself?
Q Yeah.
A HNO«
Q Did a time come several months later when you

participated in the sale of a stoxy?
A Yes.
0 To a publisher,
How much money di& vou get for that?
A My share ==
THE COURT: Gentlemen, I think we are drifting away from

the direct examination.

MR. XKATZ: I think counsel iz entitled to go into this.
‘fhis would ga’into the igsue of bias, if any.

THE COURT: Well, I would be inclined to make an cbjec~ |
tion and sustain it. )

MR, WEEDMAN:‘ Forgive me, your Honor, but counsel agrees
that ig is a proper area to go into.

THE COURT: Well, I don't Know.

MR, RaTZ: Your Honox, it is =~

THE COURT: I don't know. Not on cross, I don't think,
It wash't gone into at all on direct. ©Not at all.

MR, KATZ: Your%ﬁonér, I think the issue is whether or
not there is any b;as or motive to fabricate, I think counsel
has the right o e?amine the witness in that respect.

?HElQGURms It might be. . All right.

R U

.7, i CieloDrive.COmARCHIVES
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I will withdraw the objection.
MR. KATZ: Thank you, your Honor.
. THE COURT: Restate the question.
MR. WEEDMAN: I will restate the question.

Q How much money did you get?
A My share was $1100.
Q Did you get any other moneys for the sale of any

stories to any publication?
' A No. ’

Q pid you eviv‘q::;fdo- anything with the expectation of
being paid and ttlxeg’n: ﬁo{: ‘recaive the money?

B ; 'Pgépie ﬁe were working with, we had an agreement
betwe:a‘n us thai;.{géknf\atgva'i; ai:.c‘)x:ll,.;es ?ge;_'e;*gsc;&; that we were to
recei{r; geurwsév;ax;ﬁh;s,' which ‘wm;ld i.nclixde Paul Crockett,
Paul Watkins and Juan “Flynn and rdeg:

Q pid anyoxie;'eilse' up there make any kind of deals
for the sale of stqrids that you Know Of?

A Anyone else?

Q Other than you, Watkins, Crockett and Juan Flynn?
A There was no one elge involved on our end.

Q And were these stories about the Mangon family

that you sold?

A Yes .

Q Were these stories about my <lient, Mr. Grogan,
that you s0l1d? |

A He was included.

Q wWould it be fair to say that these publishers

were looking for mensational stories?
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=

1

A, It would he quy fair to any that, yesB.

—~ L
Tt

é Allrighi:., IR DA TG A

A Also bs fair to -say that they distorted everything
we gsaid and that very 1ittie of wiatidid appear were guotes
from us. o S AP A

Q But in any event, these people were lcoking to you
for sensational stories, isn't that a fair statement?

A That was what they wanted.

Q That is what they were paying for?

A - No. What they ware'paying us for was life with
the family, just in a communal aspect. That was what the
agreement read.

And what they made of that didn't seem to f£ill
the bill.

4] Now, when did you have thig conversation with ny
client when he told you about killing Shorty Shea?

A In Saeptember of 1569.

Q wat day in September?

A On or about the 15th or the 20th, I think.

Q How do you £ix it as on or about the 15th or the
20th of Septembeir? _

A Bécause Paul and I, Paul Crockett and I, wound
up in Shoshone in ~- on the 2nd of Octobex, And it was
app:oximateiy two weeks before or maybe a little less, that
I talked to Clem.

Q But how do you remember it was approximately
two weeks before you went to Shoshone that you had the

conversation with Steve?
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A Because the whole family was there for approxi-
mately one month.
Aand Clem didn’t get there until the latter part
of their stay. In other words, he didn't get there -- 1

didn't see him, anyway, until the later part.
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Q When did they leave?

MR. KaPZ: When did who leave?

MR. WEEDMAN: The family. ‘

MR. KATZ: Excuse me, I will object on the grounds it
is gmbiguous,as to which time and who left. '

THE COURT: Give me the question.

(The record was read by the reporter
as follows:
"o When did they leave?")
THE COURE: Now read the objection, please,
(The recoxd was read by the reporter
as follows:
"MR. KATZ: Excuse ma, I will object on

the grounds it is ambiguous as to which time

and who left.")

THE COURT: You can answer the question.

MR. KATZ: Youx Homox, it also assumes facts not in
evidence, namely, the family left when Mr. Poston was still
at Barker gaﬁqh,-iﬁehtimony has been to the contrary.
| THE‘&?URét. See what he says.

' You san pnswek the 'qqé;é;gi}c}n.i
Iszitféiear't; yéuf e e

-y
? %

THE WITBESS: Now , , ;% "%
THE COURT: Dovfou.ﬁant'it re-road?
THE WITNESS{ Yeah.' ' | {7
THE COURT: Read the question.

- (The record was read by the raportexr

as followss
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"Q When did they leave?®)
THE WITNESS: Who is "they"?
Q BY MR, WEEDMAN: The family.
MR. KATZ: At vwhich time? I will object on the grounds
it is ambiquous. At which time?
MR. WEEDMAN: All right, Let me withdraw the guestion.
THE COURT: All right. It is withdrawn.
Q BY MR, WEEDMAN: I am trying 6 £find out why you

| remamﬁered'that it was about two weeks before you went to
| Shoshone that you had this alleged conversation with my client.

1 s there.anything else that =--

A I have approximated that. Now, I am not -~ I

- couldn't say that it was éxactly the 15th or exactly the 20th.

You said to approximate a date. "Give me a date."

And so it was approximately a week and a half to

. two wesaks before we walked out to gShoghone.

Q Now, had you seen Paul Watkins at any time during
the month of September?

A Yes,

G And prior to the time that you had this alleged
c¢onversation with pg,é#&ént.

A vess “

0 . ;Didhyby mention. this conversation to Paul Watkins?

. . ., 'y
P Y . ‘is". 2 . -: . T i

A » No‘ 4"-:‘_‘ ,'j . ) -‘ i]' }_- ‘i! - ;,
MR. KATZ: Excuse me. Wait a minute.

Xy e
May I havﬁﬁghét.duegtign re~read?
THE COURT: Yes., I wish =~
S P Fd :-p‘i ] ;q:-écg

MR, KATZ: Pardon me.
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1 MR. WEEDMAN: I will start over.

. 2 | THE COURT: Put the date in. There is no date.
3 MR. KATZ: The question is withdrawn. No problem.
4 THE COURT: Get the date in. Restate your question,
5 Q BY MR, WEEDMAN: Did you have any conversations

6 with Paul Watkins relative to any conversations had with my

7 | elient?

8 ] MK. KATZ: At which time? I will object on the grounds
9 | that it is axbiguous as. to tinre.

o THE COtIRTs‘ It :!.s a 1ii:.tle ambiguous.

n | MR. Kzi'rz. 'I.'alking about before the conversation with

2 | the defendant', *br afi:e::?

g -

B MR, wmnbnau. $4 will start.over again.
) 14 THE COURT: Well, txy to state your.' guestion again,
. 5 | please. Then I will giw you‘ a r‘ul:.ng.
16 Q BY MR. WEEDMAN: Priox tb ha.v::.ng any convexsation
7 with my client, did you have ;ny conversations with Paul
¥ | Watkins relative to my client and Shorty Shea?
© 3 No,
12 fls  *

71
2'2’
2 |
24
25
26

o7 |
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12-1 1 - Q DPid you see Paul Watkins during the month of

.' 2 Saptembery prior to your allegedly having this conversation
3 with my client?

s | THE COURT: September of ~—

5 THE WITNESS: Yes.

6 1 THE COURT: September of 196972

1 MR, WEEDMAN: Yes, your Honor,

3 THE COURT: I assumed that, but I wanted it clear.
9 | MR. WEBEDMAN: Yes, your Honor, 1969,

10} 0 pid you see Paul Watkins during the month of

11 | September of 1969 and prior to having this alleged conversa.tior.
12 with nmy client?
3 A Yes,
14 Q At that time did you have any discuassion with

® .

16 | %o my client and Shorty Shea? :

+

Paul Watkins or he with you about any conversations relative

17 A No. o *

18 0 Were you living with 'ééui | ﬁtkins at this time?
1 A Yas, r‘:, ' ol S

20 Q Were you l:!.vin,é with Paul Croékett 'at thisg ;tit&d? ?
a A Yes, S .

o e Did you hava any conversations relative t¢ my

% | client with anyone during the month of September 1969:dther,

# | than my client?

2'5 ’ - R Noq

26 0 pid you ever go and tell Paul Watkins about this

27 | conversation that you allegedly had with my client?

A Yes,
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12-2 1 0 And that was in the police car, iz that so?
.. 2 | A Yas.
s | Q Where was Mr, Crockett at this time?
4 A Same car,
5 . Q So are you the first one that brought up the

s |subject of a conversation batween my client and -~ strike that.

7 |Let me start over again.

B ) What was said and by whom' in the police car about
9 .m,y client? ! f .J

0 | A Paul Watking-.-w- | '

o 0 what aid ha aay? ‘ ) - .-
2] A He said that Clem had told h:l,m about tha .Bame

13 |story that Charlia had told us, about doinq in shorty.

&

1 g Did you mention any convcxsation‘ of Charlie Manson's
. 15 |to anyone prior to being in the po;:l.ce cag? .
IC A To anyone? P L
14 0 Yas.
18 A Yeah.
8 Q who was that to?
20 A Deputy Sheriff Donald Waxd,
a | Q Where and whan?
? 22 A On about October 3rd, 1969, in Tecopa, California,

3. |which is about 10 miles from Shoshone, which is where they took

2 luys to make the first tape.

# 4] When did you first mention any conversation that
% |you had with Charles Manson about Shorty Shea to anyone?
| A Then.

Q Had you previously mentioned any such conversation
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. 12-3 1 to Paul Watkins?

. ) 2 A No.

3 | 0 Nor to Paul Crockett?

4 A No, becauss Paul was there when he told me.

5 | 0 Paul was wherae? O

6 A Paul was .witriz me in i;.he ranchhouse when Charlie

7 talked to us. e
- P y - . ie L . - .. 3
8 | 0 Did you ever tell Paul Crockett about a conversa-

o | tion that you had with my client before you were on your way

DA

10 | to the - S

e

1 | A Inyo County. .

e | 0 ~- on your way to the Fs'heri;fz'é‘;s;:aﬂoﬁ -- ig that
13 | what it was?

14 | A No,

. 15 | 0 pid you ever tell anybody prior to the time that
16 :', you at least began to be interrogated by the police about any
17 | conversation that you had with my client?

8 | A No.

19 0 Why not?

20 A | Because I didn't want to.

21 4] vhy not?

22 A Because it seenmed that -~ well, for one thing I

2 | didn't want to get involved in all this astuff, I didn't want

2% |  to be a witness and get involved in all of this, and -~
25 Q Well ==
% 1 MR, KATZ: Excuse me. Can thae witness finish the answer?|

2 MR, WEEDMAN: If he has not finished,

THE COURT: Havée you finished your answer?
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THE WITNESS: Could I have thq question again, please?

THE COURT: All right. Next question.

MR, KATZ: He wants'the question reread.

THE COURT: All ;igﬁé.; ’

MR, KATZ: Thank-yoﬁ, yéq; popo#.’

THE COURT: Go shead. Read it.
(The record was read by%ﬁﬁajreportﬁﬁ
as follows: ’ | ] i
v why not?") ' L

MR. KATZ: I think he means the question previous to that,

THE COURT: I think you are the one that ia confused.

Let's back up. Read the gquestion and read the anawer.

{The record was read by the reporter

as follows:

"0 Did you ever tell anybody prior
to the time that you at least hegan to be
interrogated by the police about any conversa-
tion you had with my client?

"A No.

4] Why not?

"A Because I didn't want to.

"0 Why not?

"A Becaugse it seemed that -- well,

for one thing I didn't want to get involved in

all this stuff, I didn't want to be a witness

and get involved in all of this, and")--

THE COURT: "aAnd" what, if anything else?

THE WITNESS: 1I'll let it go. I don't aven remember what
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3
I = ¥ -

L
i

I wazs going to say. . i ;f‘

‘.‘ . 0 BY MR, WEEDMAN *What b;ought abg:ﬂ: the f‘act that,
3 as I understand it, you and Hatkina and Crockett are ridinq
s | along in a police car together at g time Whon apparently
5 Watkins said something about a conversation?
p ; A what brought that about? ey
7 0 Yes. How coma it to be that you wers in this

8 | police car?

g ; ) ¥We were going to Inyo County for the purpose of
10 Charlie's preliminary hearing., No; for identification of

n | Pplctures, is what it was., Identification of pictures. They
12 1:‘ had all the family that was busted at Barker‘'s Ranch, they
13 | had the pictures up there and they wanted them ldentified,

4 1 0 I take it you had not been arrested?

. s A No. _
16 Q Nor had Crockett or Watkins, is that so?
7 A _ Correct.
18 0 You were being transported to the courthouse by
w | the sheriff as witnesses, is that so?
20 A Yas,
21 'Q And the charge was ~~ the charge was automobile
2 thaft, if you know?
23 A Yo3.

12a 24

25
26 |

27

o .
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 them, get the names down. I'm not sure if they had chaxges

- against him or not.
- the courthouse?
' cross examination, a lony ways from it. I'm inclined to make

| vy own objection and sustain it.

was not recounted, by this witness, to anyone else until he is

| in a police car.

- think we are away from the direct, way out of the bounds,

eress. That is why I had it read back,

. conversation he had wi@h'&lem and to whom, and I think that goes

Q@  AgainstiChatles Mangon? .
| At that time they were still wanting to ldentify

Q Do you know the date when you were on your way to

PTHE COURY: I think, gentlemen, we are drifting away £rom

¥R, WEEDMAN: Your Honor, it is a matter of credibility,

the fact that such an interesting conversation was not reported;

THE COURT: I will sustain the cbjection. We are a long

way from the direct. I have no objection to allowing -~ I

MR. KATZ: Your Honor, may I be heard for one moment?

THE COURT: No. IXI'm going to make a ruling. I'm not
going to open up on cross and take direct testimony on cross.
You have had your direct, which went to meeting certain people
at the ranch, a conversation with the defendant, and that was
the diréct, in substance. I took some there of the original

discussion we had respecting some of the boundaries of the

MR. KATZ: I think, however, if I may be heard for one
moment, I think counsel once again has the right and the duty
to inguire of the witness as to when he first told the

wy
. ,;,'?
2 L
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to the issue of whether he can remember the conversation, his
credibility.

THE COURT: I think it can be opened up., It is endless.

I will sustain the objection that I made, and
that is it.

MR. KATZ: May we approach the bench?

THE COURT: HNo. I've made a ruling. That is it,
Sustained,

Q BY MR. WEEDMAN: What did Paul ﬁatkins tell you
in the police car about my client?

MR. KATZ: Excuse me; your Honox. There is an objection,
only -on the ground that I would like to know under what
circumgtances the conversation took place, whether Paul just
brought it up or there was some response to interrogatories,
or what,

THE CQOURT: All right. Give me the quesation again and
the full objection.

(Thg record was read by the reporter

as follows:

"0 BY MR. WEEDMAN: What did Paul
Watkins tell you in the police car about my
client?

¥MR. KATZ: Excuse ne, you?-ndnor. There
is an objection, only on the‘gggbﬁéfthat I would
like t6 know undar'wﬁit cifb%&étances the

conversation took plqéei whether gaul just
J ) 1"4.! . N

PR
i

[ e - - .
broyght it up or there was’some response to .

interrogatories, or what.¥) . .. B
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'a conversation with you about my client Grogan,” to which should

| framed in that way to that specific question. Let's get an

| answer to that.,

- Paul Watkins in the police car about Steve Grogan?

 St&Vei
Grogan with Paul Watkins in gonnection with Shorty Shea?

the ambiguity of the statement. Does it refer to vhat Manson

. please,

THE COURT: Well, that question, "Did Paul Watkins have

be a yes or no answer, I think.

I will sustain the objection unless it is first

Q BY MR, WEEDMAN: Did you have a conversation with

A It wasn't really a conversation, but we talked about
Q | Is that the first time you had discussed Steve

MR. KATZ: Excuse mé. I will,oﬁject on the grounds of

sald about Clem, or does it refer to what Clem said about Clem?
Therefora, there is a latent anbiguity in the question.
THE COURT: Read the question the way it was framed,

(The record was read by the reporter

as follows:

"Q Is that the firat time you had
discussed Steve Grogan with Paul Watkins in

connection with Shorty Shea?!)
3 .
THE COURT: Yow can answer that gquestion yes or mp, It
i

4 1

calls for a yes or no answer,

THE WITNESS: That ?aSJthe tiret timejthaﬁ ve had dis-
. ’ ' b * ¥ b ' - “'

cugsed that.
Q  BY MR, WEEDMAN: Did Paul Crockétt join in this

T T — Cae
E) \ -.:’ [ I *
. ]
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conversation between you and Paﬁl ﬁatking about my client and

shorty Shea?
THE COURT:
THE WITHESS:

U RESRIEE

You can answer that yes or no.

Yog.
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12A . il Q BY MR. WEEDMAN: Did Paul Watkins at this time

\’ 2 | tell you anything about my client talking to Paul Watkins
3 | about Shorty Shea?
s | THE COURT: You can answer that yes or no.
5 THE WITNESS: Would you repeat that, please?
6 | THE COURT: Yes. Read the question,
7 (The record was read by the reporter
s | as follows:
o | "Q BY MR. wﬁanmﬁs:ﬂ gia Paul Watkins
10 i at this time te11~yoﬁ anyéﬁihg about fy client
1 talking to Paul watkins about Shorty Shea?")
12 THE WITNESS: Yes¢£ U
B Q BY Mﬁ,*WEEDMAN@EﬁththS,thgifirét pé%son'to bring

14 | up the subject of my client and shorty Shea in this auvtomobile?

o .

A The deputy sheriff. o - 'i
16 Q - And vho wag the deputy sheriff?
17 A Don Ward. d
18 - Q Where is he from, 1f you know?
9 a Where is he from? T don't know. He works in

2 | Shoshone. That is his substation there.
a1 - Q And when the subject was broached, who was the

2 | girst one to make any response to it?

23 A Do you want what was said?

2 THE COURT: No. It calls for a yes or no answer,

% Read the question.

% f MR. WEEDMAN: Who was the firet person to reply to the

. 2T | geputy, you, Crockett or Watkins?

No, Bir, because it was dirécted to wWatkins,
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1 Q What d4id Watkins say?
. 2 MR. KATZ: I will object on the ground it calls for
3 | hearsay.
4 THE COURT: Wull,iﬁﬁhat did Watkins say respecting the

tr

5 defendant Grogan“?

ry

6 MR.. WEED"!AN? Yés' thank Youo
7 | THE | COURE: (Iwill permzt that‘queﬁtzcn.
. ¥ ; !
8 Q BY MR. WEEDMAN, What aia Watkins say relative to

9 | any conversations that ?e—sppppaqé}yrhad'with the defendant?

10 A He said, “Ieahilciém’téiafﬁe about that, talked

1 to me about that," because he was reluctant to talk,

12 Q Who was reluctant‘to talk?

13 A Paul. I méan he didn't particularly want to get

4 | into it very deep.

Q Would you tell us what he did say about any alleged

6 | conversation between himself and my client?

o A Be said, "Clem told me that they cut his head off."
8 Q Anything else?
10 A That is about the extent of it, in the car.
20 4 0 and what, if anything, did you say in the car about.
2 [ this alleged conversation between yourself and my client?
2 A Y said; "Oh, yeah, too much. He told me the same
# | thing."
13 f1s |

25
26

27
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13~1 1 ) BY MR. WEEDMAN: ‘WaSFanytying;elsegsaidﬂin the car
. 2 | either by you or Watkins relative ‘;:o any alleged conversations
3. | had by either of you with my client?

4 A Not that I remember.

5 | Q What, if anything, did Paul Crockett say in the

¢ | antomobile about any conversations between himself and my

7 | client relative to Shorty Shea?

8 | A He told me that he had heard the story -- well, he
9 | didn't tell it to me. He told it to the deputy.

1 | | He told him he heard that same story too.

It T 0 Did he say anything apart from that, that he had
12 ? heard the same story too?

13 Only that it sounded a little wild.

14
® .

16

He sald it sounded a little wild?
Yes-.

That 1s Mr., Crockett said that?

- I - ) -4

17 Yes,

18 0 Now, were the three of you eventually interrogated
19 | with respect to things that you may have heard from my client
20 | or from Charles Manson?

2 ;' A Yas.

22 Q And when did that interrogation take place, the

2 | first one, if there was more than one?

2 a Let's see. The first one was the latter part of
% | Ogtober 1969, October, November, in there. Idike in the last

% | part, I believe.

7. I am not for sure on that date. And then in

" December of Y69, November or December, I am not sure which,

S CieloDrive.coOmARCHIVES
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1392 1 | Dave Steuber of the Highway Patrol.
. 2. MR, KATZ: Your Honor, at this time may we approach the
3 | hench, It has nothing to do with the present discussion.
4 THE COURT: Well, I am inclined to agree. I would
5 | sustain the objection,
6 MR, WEEBDMAN: There is no objection, your Honor.
7 MR, KATZ%: There is no objection, your Honor, but I wish
8 | to approach the bench with the court reporter on another
? { matter,
10 THE COURY: But wexre you objecting at all to the last
n | question?
1z MR, KATZ: No, your Honor.,
1B} THE COURT: Because I don't know whether it has materiality,
. ¥ | {f any. I have some hesitancy with respect to the propounding
15

of the questions,
6 . MR, KATZ: T am asking at this time permission to approach
7 | the bench before the break.

1 THE COURT; All right, Coma on up.

B {The following proceadings were had
2 in chambers:) .
a THE COURT: We are in chambers, Co ahead.

22 MR, RATZ: Yes, your Honor. I asked to approach the

% bench before I forgat it because an unfortunate conclusional

. statement came out of this witness' mouth, ~- and I have

% reference to Brooks Poston -~ in response to a question posed

2 by Mr., Weedman as to what Shorty Shea was doing,

27

o .

And I am.sure that Mra Weedman was just as

surpxised as I was whan the answer came out, but the

H * :
. d :

S L SRR LR
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conclusional statsment was "I was told that he was also making
pornographic movies.”

I did not object ohviously for tactical reasons
in front ¢of the jury because it was in front of the jury at
that time, But at the earliest convenience, at the first
break available, I am coming in here and asking your Honor
to strike the conclusional matter that is presently before
the jury.

X $m~aure Mr, Weedman has no objection.

MR, WEBDMAN: I have no objedtion to that, your Honor.
I think it is proper that it be stricken, _

THE COURT: Well, I have no objection in granting that,

MR, WEEDMAN: We could just not argue it, or howevar
counsel wants to handle it. _

MR, KATZ: Can we get a ruling on this, that it may be
stricken.,

THE COURT: I did. It may be stricken,

I said that, |

MR, KATZ: Thank you, your Honor. I appreciate it.

THE COURT: I am a little disturbed, I don't say this
critically, Mr. Weedman, at all, _

MR, WEEDMAN: I appreciate th;t,'your Honorx,

THE CdURE: It is not inte&ded to be critical becausa if
I were in your position itmiqht gq axactly the same tﬁing.

You have yoﬁr aliégt‘afihﬁaraat; at he;}g*and S0
do the People. I am a little worried vhether I have granted
too much latitude in the extensioné_iﬁ phe'érbés; It bothers
me a little,

i. . M
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I don't think anybody is hurt by it one way or the other, It
has points. It may have points one way or the other,

I am not arguing that. whether I should put some
restrictions on the maximum of the cross-examination, that is
the only question.

I just pose the question,

MR. KATZ: May I make an obaervation, your Honoxr, if I
can, I do appreclate your Honor listening to me.

THE COURT: All right.

MR. KATZ: I realize that you have to make tha final
decision, and certainly both counsel will always abide by
your Honor's rulings.

And X think what counsel has been driving at, and
I think he does have a right to inquire into the area of not
enly of blias and any prejudice a witness may have towards
aither Mﬁ. Manson bacausée he was such a prominent figure in
the trial, or towards the defendant, but also I think he may
elicit such information which may or may not affect the ability
of this witness to recall accuratexy ‘'what was said,

S0 in thatchnnecticn I think it is proper for
Mr, Weedman to ask, "Whl;, who was it that you Zirst told
concerning the Shortf_ shea kilii.ﬁg} rgsp‘ét%ng ml_‘;?g.‘_ n::. Grogan
said about the killing?"

*when was it that you first;tdid.thit person?®

"Did you tell that peraon evnrything you knew at
that tine?" SRR Lo

*pid you discuss this case with other people?®

*Did they tell you what you knew?"
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n"po you know whether you are testifying based upon

your memory of what Clem said or whether on what Mr, Watkins

| and Mr. Crockett said?®

And T think these ara really fair areas of inquiry, |

- and that iz why I have not posed any objections here.
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38 THE COURT: Well, I understand your point. But it has
5 “ its perils, too. It works both ways.

3 | T have allowed a considerable latitude in full
s | respects for My, Weedman's position, and I an impressed with
5 your position. I am not adverse to your possible position at
g | all.
7 | It is a question as to the ultimate latitude the
8 : court should allow., Either counsel could suddenly find htmnelf'
o | presented with situations that may be aroused, may be involved
30 | bPY extensive cross, or redirect by the People that brlng.in
u | matters and issues that shouldn't be presented in this case.
12 Might come in, I don't know.
13 : I do think you have a very extensive and well-
14 | polnted cross examination. I take no exception to it at all.
15 I think probably the court should exercise possibly
16 | @ome reatraints on tod extensive a cross in here.
7 MR, WEEDMAN: Well, I am about to conclude, of course,
1 | in this area of whether or not this witness related this
19 | alleged conversation to anyoné else. And that's rather a
20 | traditional way of exploring credibility of an alleged
21 | confessilon. ‘
'22 | THE COURT: I am not ériticizing you at all. There is

2 | no criticism directed.

2 MR. WEEDMAN: For example. you know in a rape case, why,

1

2 | they. always ask the victim if she made any complaint to anybody |

% | right awaye And‘it's "considered to be immaterial matter,

2 ; shquld aﬂd, your Hono;, somathing parhnps your

. ) ¥!~¢ . r
28 | Honor doesn't kqdw.:. . :..?};; : ’f _{ﬂ,zf_
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.‘ 2 . " MR, WEEDI%N' ,‘:Bécau'se'i ;:hini:hit ‘5.-8 true. Mr. Crockett
3 | ig going to be'cal}eq4pa.§;g%o§egution witness, you Seé.
s THE COURT: I -gee.’ L
5 MR. WEED@N}: So if gqu,r iHq‘nt:n'.':':i.s afraid that I am going

¢ | to get into that kind of a statement -~
7] THE COURT: I don't know, you see. I am in a nebulous

8 ‘ state here.

9 MR, WEEDMAN: Yes.

0 | THE COURT: Well, go ahead, and we will see where we

n | g0,

2 MR, WEEDMAN: All right, your Homor, but I am not going

13 to go on much longer.

14 fis 14

16
17.
18
19
20
|
22
23
24. R
2%
26

27
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14~1

8

COURT: We are.up to 12 now,
MR, WEEDMAN: waﬁxe up to 12,
| THE COURT; Lgﬁ?f-gd ovar to 2 o'clock,
MR; WEEﬁMéNe Thank you, your Honora

" {The following pzoccedings wera had
. in open court in tha presence of the
7 . st

Jury:) CoT

I M H

THE COURT: Now we ara back in court, {ounsel are here,

the juroré are herq. SRS EE Ce
1 Ladies and gentlemen, we are one minute past the

n : hour of noon. Let's recess until 2 o'clock.

Now, do not dlscubé the case at all or come to ang'

13
| opinion or conclusion,

14
' Rindly return promptly at 2 so wa can go right

i5 R
ahead. Thank you very much,

16 iy ,
We will resume with you at 2 o'clock, Thank you

17 |
vary much,

18 .
The court is in recaeas,

. (The noon recess was taken to
21 2 o’clﬁck p.m. O£ the éame day.)
21
22
93
24
25
% |

27
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$15 LOS ANGELES, CALIFQORNIA, FRIDAY, AUGUST 13, 1871; 2:05 PuM, |

"' 2 | ’ - =

]

4 THE COURT: Now, gentlemen, we will proceed. People

s | against Grogan.

6 _ The defendant is here. Both counsel are here.
7 " End we will bring in the jury.

8 Will, you, Shexiff, please?

s |° ' ©HE BAILIFF: Yes, sir.

10 THE COURT: Go ahead.

1

12 BROOKS POSTON,

13 | remumed the stand.

14 © THE COURT: You take the stand. You have been sworn.,
. 5 ‘ ' Please tell u's'ly.our name again.
16 | THE WITNESS: Brooks Poston.
7 | ‘ THE COURT., All right. That's 11:. Pull youyr chair right.

18 | wup and talk into the telephone.‘ That's 3.%:..

19 ' and now we will wait till. the jury gets in here.
2 ) (The following pr@cee&zngs were had in open

21 court :i.n the pxesence of the jury )

22 THE COURT: Now we have all of our regular juroxrs, plus

2 ' our three alternates,

24 So you may proceed,

% ‘ MR. WEEDMAN: Thank you, your Honozr.
2%

2r
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~con\rersation that was had by yourself, Paul Crockett and Paul

CROSS EXAMINATION (Resumed)
BY MR. WEEDMAN:
Q Mr. Poston, when vou were ziding'along in this
police vehicle with Paul Watkins and Paui Crockett and, I
believe it was, Deputy Ward -~ L7 ;

A Yes. S

Q -~ SO0 we will be clear apout that, is that.the
first time there was any discussion between you: ‘and’ Paul -

Watkins relative to my client and Shorty Shea? . -
r-.'it‘,".'-.‘a;’

A Yes,

Q And was that also the firs;;gimq that there wag any
discussion between yourself, Paul'Watégﬁé and Paul Crockett -~

A Yes.

Q -~ relative to my client --

A Yes. '

Q And Shorty Shea?

Now, have you told us everything that Paul Crockett
said on that occasion, that is, the occasion of riding along in
this police vehicle?

A Yes.

Q Okay. WNow; did Deputy Ward appear to overhear this

Watkinsa?
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16-1 [ MR, KATZ: Excuse me. I'm going to object on the ground
. 2 ';: :l.t assumes facts not in evidence. The fact is that it was

3 " Deputy Ward; as I undexstand it, who was asking certain

4 1 questions, The conversations would not be between Mr, Watkins,

5 Crockett, Mr. Poston,

6 ‘;‘ THE COURT: Wall -~

7 MR, WEEDMAN: I will withdraw the guestion.

8 | THE COURT: Withdrawn.

o | 0 BY MR, WEEDMAN: Was Deputy Ward participating in

10 ‘, this converation?

u | a Yes, He asked -~
12 | THE COURT: ‘Wha;i*éi;.i_ hé&. ask?
B | THE WI‘I’HESS: H;ef' said‘ —
_ u | THE COUR'I.!‘} Whenﬂyou say "he, n,ama t,l;;eb person,
. B} mnk-mmzss., Dgpuw wa:d..f; o ~' # 5
BT 0 BY MR, WEEDMAN; _What did Deputy Ward ask?
T .Z A He asked Paul Watk!.ns :I.ﬂ Clam had told him anything‘
18 | about Shorty's deai:h. ;“» N S »
LA Q Was that question by Deputy Ward the thing that

20 | geemed to precipitate the subsequent conversations in the car
a | that you told ue about?

2 .| A Yes.

= | 0 " pid Deputy Warxd say anything élse at that time

% 1 about his inguiry relativa to my client and Shorty Shea?

25

A Only that we would be questioned about it later,
% 0 Did Deputy Ward ever guestion you further relative
PR e | to my client and Shorty Shea? By further, I mean at any time
. 2 | after this conversation in the police vehicle,
29 e A No..
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Paul Watkins, and Paul’ Crockett?! -

0 Did you ever sea Deputy Ward again after the

conversation in the police vehicle?

A Yesa,

Q Where and when was that?

| He was the one that took ug back to Shoshone,

0 That was af?e: appearing to identify Charles
Manson? ; e

A No, to gdantiiy the pictures.,

Q . f?;ﬁﬂporry: to identify the pictures.

Q Did he éakéfyou\hll‘ﬁiag'td'éﬁoshona, that is, you,

5

-
N
L

A Yas,
0 Where wag Juan Flynn at thHis time, if you Xnow?
A I don't know because Juan left the Sarker Ranch

before Paul Crockett and I did,

Q Now, was there any discussion on the way back to
Shoshone in the police vehicle relative to my client and
Shorty Shea?

A No.

Q When were you interviewed or gquestioned again by
any police officer ralative to my client and shorty Shea?
And by "you," I mean you personally, Mr. Poston,

A That same day that we were in Independence. Paul
Whiteley and anothar policeman named Gunther were there and
questioned us,

0 .Do you know what day that was?

A No, I don't know what day it was,
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Q Are we talking about. October, though, nonetheless?
A Yas.
Q Were you interviewed by Sgt., Whiteley on that

occasion in tha prasence of Paul Watkins and Paul Crockett?

A No, -t/

0 _ Yau wu;; in;erviewad separately, is that ao?
2’ tes. |

Q" Did;ynu.dign ahy siatements in cbnnection with

your haing intarviewed by Bgt. Whitely?

A No. As nagg'as.; yemamber, wae just made a tape,
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¥17 1| Q You know if that statement was tape-recorded in

‘.. g | 20¥ fashion?
5 .\ Yeg, it was tape~recorded.
4 | Q The conference that you had with Whiteley was tape-
P recorded?
6 A Ag far af;s I,‘ know. I believe it was.
7 | Q . Angd can you tell us why you believe that it was?
s | A "Beigi\iﬁg it seems to me that it was being recorded
, whenawe Were w%alkifiq..:i*-¥ % -~ ;}__, t'; E:‘-?.
w | |$HE COURT: 'Read the :;ﬁeélidn, please.
n 1 MR, WEEDMAN; Paxden me, your Homor.
12 | (Question tiaé ‘raé\'& 'by the reporter
13 | " as follows; : ...
1 | O and can you tell us why you believe

[ 5 that it was?")
16 THE COURT: Give me the objection, please.,
17 | MR. KATZ: I'm sorry, your Honor, there is no objection.
0y THE COURT: The answer may stand,
1 ' MR. KATZ: Thank you,
20 0 BY MR, WEEDMAN: Did you see a tape recorder there
a1 | at the time?
22 A Yeah, it was on the desk.
23 Q Did it appear to be running?
2% - A Yesn.
25 Q As far as you know, were Paul Crockett and Paul
26. ' Watson interviewed by Sergeant Whiteley that day?

z | : MR. KATZ: Excuse he, cdunsel. You mean Watkins?
. "‘28, Q BY MR. WEEDMAN: Paul Watkins, yes,
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| recollection as to when you were interviewed by Sergeant

" Whiteley?

| were arrested in Golen Was}xQ

.were arreaﬁed, w&re %heqp not? Thd'fi:at day being October 10,

-least a cloge —-

- viewed by Sergeant Whiteley?

' -§rogan, when he talked to you, mentioned Bruce Davis and Tex

1 morning on cross examination that my client didhnot mention’

0 Doee the date October 14, 1969, refresh your

A Wll; I am not sure what the date was because I
didn't check any calendars that day that we were there.
But it was shortly after the family was busted, or

L]

Q . All riqht.
Thera'were two ﬂays on which msmbera of the family

S

$
1969, and the next day Octoher 12 1969?

L N PR
A Yes. *;;i AR
N s .

Q And this intarview was with Sergeant Whiteley

4

shortly following thc-kecond‘arrest o£ Octobar 12, 196972
a Yes,

Q S0 October 14, 1969, so far as you know, is at

A Yes,

¢ -- approximatioh of the date that you were inter-

A Yes.

Q D6 you recall telling Sergeant Whiteley that Steve

Watson?
A Yes,
Q Now, you told us -- yvou told me rather -~ this

anvone €lse other than Charlia?
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| ¢ onversation. .-~ | R

A Yes .,

Q Would you care to explain the apparent discrepancy

in your testimony?

A Because Clem didn't say that,

Q Clem didn't say what?

A Clem didn't say that Bruce and Tex were involved.

0 Yet you told that to Sergeant Whiteley, is that
corract?

A Yes,

Q why did you tell Sergeant Whiteley that?

2 Because at that time I was thinking back because

when thay were asking the questions they would be dealing

mainlyﬁw%th Charlie. 2And I was thinking back to remember the
) T
L, -
A R
And ‘it seemed to me that Clem did say that. And

* .
i

that's what I maintaiﬁed.up until only receiitly.

G Were you using any drugs immediately prior to your

-being interviaWed;&ynSergeanﬁ‘ﬂhiteléy?

A No.
Using any kind of narcotics at all?

A No.

Q Were you taking any kind of medicine at this time?
A No.

Q Had you completely gotten over the earlier feeling

1. that you didn't know if you were dead or alive?

A Yas.
MR. WEEDMAN: If I may have just a moment, your Honor.
THE COURT: All right.
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1 {conference between counsel and defendant,
. z | not reported.)
8 8] BY MR. WEEDMAN: Darlier you indicated, Mr. Poston,

¢ | on examination that the reason that you had not discussed my

5 {-client and Shorty Shea with either Paul Watkins or Paul Crockett
6 | was that you didn't want to become involved.

7 1 : Did you get over that feeling of not wanting to

8 | become involved at the time you had the conversation in the

9 police car?

By A There was also the feeling that the pressure, in

n | other words, all the things that we had experienced while
 living up there, like Cﬁariie sneaking up on his hands and

13 | knees at night, had paen -

L

14 Q- My‘question to you =~
® 15 A LX ani” angweringy - g;' cnnt f-'j R
., - 3o 1 4 H - F
16 o Just a moment, e Pos%on. "My quastion to you ~--

7 | well, the prosecutor is-pggaseqi’ th don't you go ahead and
e 'J ‘-s‘

18 tell ug about that. " ’

1 Tell us about thé pressure.,
3

20 A AlL right.

2 Charlie used %o sneak up on hig hands and kneeg at

2 night to the cabin where we slept. And there was like a constarnt
% fear in the air.

24 And we were under like Charlie putting out his fear

25
program. In other words, trying to acare us.
% "And a few other things that he said., It was that
. & I simply didh't want to stir up anything more between the
28 '

" other -~ between Paul Crockett and Paul Watkins.

18 fls
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18-1 1 2 0 I'm sorry. ~Stir up what?

. 2 A  ‘The fea!_.izfgs' , restimulate the feelings. As long

8 | as we weye ;ivﬂné 1n’8 more or less quieted down life, you

¢ | know, 1ike~we werenlt constant;y listening for dune buggies

5 | coming up the wauh and we wers @ littlé m;r; at ease and I

° | didn't wish to bring out apything more than what already had
P

7 | been brought out. :

¢ _; Q Charlie Marison éver threatern you?

7 A Yes. |

0 0 ' When was that?

u A In September '69.

1z 0 Pid Charlie Manson ever threaten you baefore you

B | talked to the police?

4

, A That was in Septembexr of '69,
® 15 0 What did he threaten to do to you?
16 . A Cut my throat.
Y Q Is that orie of the reasons you told this story to

® | the police about Charies Manson?

19 |
) A No.

3 ,
0 9 Were you afraid of Charles Manson at the time you

- gave this story to the police?

2 ]

A No.
% . 1} You told us earlier that you didn't discuss my
% client's conversation with you because you didn't want to get
® . involved, you didn't even discuss it with Crockett or Watkins,
® A Uh~huh,
. : 0 But presumably you did begin discussing it with

them, What caused you to change your mind about that?
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= IR O SR 5
182 1 A Beca‘\xﬁeiﬁ ‘the pnli,ee sar’ we discoversd that each
‘ 2 | of us knew it already. . . e
3 Q Aras you au’f:';’yéu ‘cfid‘:é"'t 'éom up with this story
-4 | in an effort just to. ,put Mangon away and anyone who was close
5 | to Manson so they woulén't bétﬁerfyou Any niore?
6 A I'm sure. ' '
‘ 7 2 You'vre sure, Did you believa that Paul Crockett
8§ | could make it rain?
9 . No.
10 0 bid you ever tell anybody that?
1 A Did I ever tell anyone that he could imake it rain?
2 Q Yom. '
B A No, sizt.
3 1 Q pid you believe that Juanita was drawing all of
. 15 ;: " the energy out of your body? ) |
16. a NO,
7 Q pid you ever tell anyone that?
B A No.
19 ) And finally, when would you say, in your best
® | judgment, you finally got over this feeling of not knowing if
2% | you ware dead or alive?
= A When? Like a month, at what time?
% | ~-{ Yes,
2 | A About in August it was like I was out of it, was
» : gompletely out of this feeling,
2? 1 THE COURT: August of what year?
® A THE WITNESS: '69.
' = THE COURT: What yeax?
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THE WITNESS: '69.

THE COURTr whhn§.§$u;J

) BY MR. WEEDMAN: 2nd since you were no longer a
menber of the family, as I understand your testimony, have you
any opinion as to why my client would tell you that he
participated in murdering somebody?

Do you undaerstand my guestion?

A Why he would?

@ - In your opinion tell you such a thing.

A Because I asked, I think.,

MR, KATZ: Well, your Honor, I move to stxrike for tha

purpose of interposing the objection that his opinion as to
why Clem would tell him anything is irrelevant and immatexial.
THE COURT: Read the question, please.

{(The record was raad by the reporter

as follows:

g And since you were no longer a
member of the fanily, as I understand your
testimony, have you any opinion as to why my
client would tell you that he had participated

in murdering somabody?”)

THE COURT: It is a speculative question and a conclusional
- question. I will sustain the objection. Any answer may go
out.
0 BY MR. WEEDMAN: Did my client tell you where

. Shorty's body was?

A NQ.
0 pid he teliiyéu when this alleged killing occurred?

V¢

l't"

tur,
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1 | . No.
. 2 MR, WEEDMAN: I will mnélude in a moment, your Honor,
3 | THE COURT: All right,
4 0 BY MR, WEEDMAN: Just for a point of clarification:|

5 | during this conversation that you allegedly had with my client
6 wherein he confessed participation ih a murder of Shorty Shea,

"

7 "; was Sandy Good, Sandra Good, participating in that conversationi

8 A No.

9 . 0 Was Charles Manson participating in that conversa-
10 | tion?

i A | No,

2 Q Were thej apparently in a position to overhaar

i3 this conversation?

' 4 A Well, I don't' know if they were o6r not. cCharlie
. 15 | was ~- I thought he was asleep. I don't know whether he was
16 | szaleep or not. ’
17 ' 9 Was anybody else present that can vexify this

18 | conversation allegedly had between yourself and Steve Grogan?

¥ A No.

20 MR. WEEDMAN: ‘“That is all I have,

a THE COURT: Is that all, gentlemen?

2 MR, RATZ: No, your Honor.

23 |

2% : *  REDIRECT EXAMINATION

INDEX & BY MR. KATZ:
% Q Brooka, when you wers interviewed by Sqgt« Whiteley
20 of Los Angalea Homi.cide I}at:ai.l -

THE comm» Set the date.‘ AT
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¥R, KATZ: I will. Thank you, your Honor.
0 ' == on or about October 14, 1969, do you recall

| whether or not you told Sgt. Whiteley everything you knew. about

' Clem’s alleged confession, everything he said to you?

THE COURT: Do you understand the question?
THE WITNESS: VYes, I didn't mention Frank Retz and I

| included like the names of Bruce and Tex, which waren't, and it

. was pretty close to the way it wasd.

0 BY MR, XaTZ: All right, now were you later

_ interviewed by a Dave Steuber from the California Highway

11

- Patrol?
A Yes.
0 Do you recall approximately when that occurred?
A It was in December,

THE COURT: What year?

¢ BY MR, KATZ: 19697

A 1969,

Q Do you recall whether or not that statement was
taped?

A Yasn.

g - And at thatxtime did you do your bast to tell

| officer steubex everyhhing you knaw about Clem's statement to

you conaerning Shorty‘s aeath?
MR, WEEDMAN; That is self-serving, your Honor. I will
object to that. ' Itis not compqtant evidénca. “

THE COURTy ‘Lat me have the question, ‘please.
(The record was read by-the reporter
1 ;‘Jf:* “ o ’

14

as follows:

2 ] £ 0 '_- L
r's PR . » . ‘s a b

I
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"9 And at that time did you do

your best to tell Officer Steuber evaerything

you knew about Clem's statesment to you con-

cerning Shorty's death?")

THE COURT: You may answer the gquestion.

THE WITNESS: Yes,

Q BY MR, KATZ: Now, was thers a difference with
reapact to yvour frame of mind at the time you made some state~
ments to Sgt. Whiteley as opposed to your frame of mind when
you made the statements to 0fficer Steuber, insofar as it

concesrned your willingness or lack of willingness to beconme

| involvad?

A By the time I talked to Steuber, it was already
obvious that I was already .involved. So there was very little
way to keep from getting involved.

Q S0 at that time would it be fair to say that you
wera more open with Steuber?

A Pretty much.

0 Now, you ;I.nd:gq;tea o Mr, Weedman just prior to
being acr;;eptfaa inﬁ? f'{:,'he f;mily fold, 1f you will, you refused

to make love 1;03 the girls, What did you mean by that?

A T aianty take part in the' group orgles.

1t

0 well;"ndw,‘ i;ere’&ou .mk'irfg lo;ré'to girls individual;kr

| that may or may nobt ha\ie,. beeh :it_afmbe',;‘g'. of the family?

o . ! ey

A Yas, o

0 Now, I helidve yoqfé.fsé t&l&' Mr, Weadman that you

“heard of no disputes between Frank Retz and the family. Can
- you tell us what you meant by that?
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A That as far as I know, only that Frank was
involved with Shorty, but if there could have been any dispute
betwaen Frank and Shorty -- I mean between Frank and the

family, T wean directly with Frank, I never heard of anything.
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I ranchhduae. ‘

Q ALl right.
~ ‘the only relationship then between a possible
dispute between Retz and the family would be through Shorty,
ig that right?
A Yes.
Q@  Now, you also indicated to Mr. Weedman that while

| the family was at the Spahn's Ranch and apparently working for
- George Spahn, the business started to drop off, Wwhy was that?

A Well, wost of the guys in the family were ~- like

{ Clem and some of the others -- would come up and work on

Saturdays and Sundays at the -~ at the place where you rent

. them out.

Becauge that's when all the girls showed up. And
then they started telliﬁg‘gha-girls to come on down to the

FLS
L
¢

And tha girla, some of them went for it. But then

) '4-'," 1 i"‘

some of them ds.an?t., DT ST

i

And they stoppe& coming. And then the girls who
had boyfriends, the boyﬁriands got’uptight, and they stopped

~ coming. . P
Q So, as a result,’ tha business fell off?
A Some of the business fell off.
Q ' Incideéntally, Mr., Weedman also asked the gquastion

. whether or not you slept with Juanita Wildbush while you were
 in the desert. I think to which you replied you did not; is

that correct?
A Correct.,

Q Was there a reason for that?
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Yeah.

what is the reason?

I didn't like hex, that's why.

Could you describe Juanita to us physically?

» o P O P

Pat and ugly.

MR. KA%Z: I have no further questions.
THE COURT: 1Is thakt all, gentlemen?
tThat's all. You can step down..
Thank you very much.

That‘s all, Thank you very much.,
Now, your next witness.

MR. WEEDMAN: Excuse me, your Honor. I have got some

_larg-more guestions to ask of this man.

THE COURT: All right.
I thought you were through.
MR. WEEDMAN: No, I am sSorry.
THE COURT: Al xight.
" e seated,
i

Co
P

.© ., t].  RECROSS EXAMINATION
BY MR, wnmnnan: | -
| oy .

9 when you Were interviewea by Sergeant Steuber,

whan did that ocour?

A In Decesber of 1969,
Who yas present, during that interview?

-\ Myself‘and Officer Steuber.
Q No one else?
A No.
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Q Where was Paul Crockett at that time, if you know?

MR. RATZ: Excuse me. I'm going to object. To which
time are we talking about? Which interview?

MR, WEEDMAN: I am not talking about 1492. 1 am.taliing

about December when this man was interviewed by Sergeant

- Steuber.

THE COURT: You may answer the guestion. Is the question

= clear to you?

THE WITNESS: Yeah.

THE COURT: All right, answer it.

THE WITNESS: Pavl Crockett was working. He was driving
a propane truck and he wasn’t in town until later on that
evening.

Q po ybu‘know where Paul Watkins was when you were
being inteyviewed by Sergeant Steuber? ‘

A Yes. He was working at the cafe.

Q Did you ever hear either Watkins or Crockett say
that they believed that Grogan —- no, let me withdraw that.

No, I wil};ﬂithdraw that line of inguiry, your

*

Honor. B j; ;!
T will éave that for later.
THE COURT: Is that all, gentlemen?
3R.€WEEDM§H That is all I hgve. Thank'you.
THE coum'; -rhanlg you. o
MR. KATZ: 'rhanlfci-yp{;;“; R
Your Honor, we did not’anticipate the brevity of
the testimony this afternoon, and it being Friday at approxi-~

mately 2:30, perhaps this could inure to the benefit of the
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the jurors, and we could ask for a recess.‘
witness right now?
| Mrs Poston? I want him instructed to be on call.

iR THE COURT: The one we just had. All right. Let's hold

jiup.

1 Or do you care to divulge that?

L intend to conclude possibly Monday, maybe Tuesday.

- be ¢alled back: You may not be called back by the defendant.

THE COURT: Put it this way: You do not have an available
MR, WEEDMAN: Excuse ne, your Honor. Can we get

MR, KATZ: Yes.

RFardon wy interruption.
You did not have another witness right now?
MR. KATZ: Yes, your Honor, we do not have another witness
available at this time.
THE COURT: All right.
Then you will have one available Monday morningf
MR: KATZ: Yeg, your Honor.

THE COURT:; Anticipate that as your last witness or not?
MR, KATZ: Depending uponthe length of testimony, we

THE QOURT: All right.,
I am not trying to take your confidential matters.

This gentleman that was just testifying, you may

I am puttiﬁé you on what's called "on call.”
- If we. heed you,. the court will, through the counsel.
that naeds you, w1ll get fn touch Wit? y??, poasibly through
the clerk,or the court in any eVBnE, &iil make it known that

you must come back so I am puthihg‘ybu ron what's called on call.

CieloDrive.COMARCHIVES



10

L1z

23

S

11

13

CA

B

16 |

v
18A
19
20

21

E- N

24

26

27 |

i instead of kegping'you here.

4486

e sy

.t

¥

Be‘awailable during the balance of the trial. You |
may‘bg called back to court. 1Is that clear?
THE QITNESS: Yes.
THE COURT: Thank you very much for your testimony.

Now, the next step back again, we will go over

- until Monday worning at 9:30. Is that correot?

MR. KAT%Z: Yes. Thank you, your Honor.

THE COURT: Ladies and gentlemen, you have heard what

| was gaid, and we wiil gS to Monday morning at 9:30.

. Do not discuss the case or come to any opinion or

. conclusion. . We will continue Monday morning at 9:30. Thank

| you, all of you.

(idjournmentfwas taken At 2135 p.m., to
Monday, August 16, 1871, at 9:30 a.m.)’






